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پروژه ۱ : ساخت ۲۴ واحد
خیابان سپه

پروژه ۲ : ساخت ۷۰ واحد
پارک نشاط

متراژ واحد ها : ۸۰ تا ۱۲۰ متر
قیمت هر متر : ۲/3۰۰/۰۰۰ تومان مقطوع
شرایط : ۷۰ میلیون نقدی + ۱۰۰ میلیون 
وام بانکی + مابقی اقساط طی ۸ مرحله 

پیشرفت فیزیکی کار
تحویل ۲۴ ماهه ، قرارداد محضری ، 

فول امکانات

پیش فروش ۹۴ واحد مسکونی
با ۱۰۰ میلیون وام بانکی

مدیر فروش :
  ۰۹۱۲ ۷۹۹ ۱۲ ۷۹
۰۹۱۳ ۲۹۸ ۸۱ ۱۷

رشیدی
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ماسک های زیبایی و لطافت
با روغن خالص شترمرغ

تمام محصولات کاملا طبیعی تازه و گیاهی

رفع و بازکننده چین و چروک، رفع لکه جوش و جای جوش، ترمیم زخم و 
جای زخم ، ترمیم ترک شکم و پا ،

 شفاف کننده صورت و تسکین هرگونه درد
ماسک گیاهی  سفت کننده و جوان و شاداب کننده صورت

ماسک زیبایی و لطافت دست رفع کک مک و لکه های قرمز دست  
)۱۰۰درصد گیاهی(

ماسک رفع تیرگی و روشن کننده لب گیاهی
ماسک پاکسازی و لایه بردار و روشن کننده صورت کاملا گیاهی

معجون خوراکی کوچک نمودن شکم گیاهی ، طبیعی و تازه )پودر و عرق(
مواد تقویت مو ، چشم و سر ، ضد ریزش مو و مو خوره و شوره سر

مواد تقویت کمر بعداز زایمان

درد مفاصل را برای یک بار درمان کنید

 محمد جهانشاهی سرپرست معاونت گردشگری کرمان در گفتگو با پیام ما:

یک میلیون و پانصد هزار گردشگر نوروز در کرمان
انتقاد شدید بهرامی رئیس صنف هتل دارها از ستاد تسهیلات نوروزی 

ستاد تسهیلات نوروزی پدر هتل ها را درآورد

مدیرکل ثبت اسناد کرمان:

مدیران، حفظ بیت المال 
را در اولویت کاری خود 

قرار دهند
مدیــرکل ثبت اســناد و املاک اســتان 
کرمــان در گردهمایی روســای ادارات ثبت 
اسناد و املاک سراســر استان رعایت نظم و 
انضباط اداری و حفظ بیت المال را مهمترین 
اولویت های کاری امسال اداره کل ثبت اسناد 

و املاک استان کرمان برشمرد.
رضا طالبــی زاده در گردهمایی روســای 
ادارات ثبت اســناد و املاک استان کرمان با 
بیان اینکه مدیران ادارات باید درانجام وظایف 
مدیریتی خــود ضمن توصیه به حق و امر به 
معــروف در انجام امور نیز صبر و اســتقامت 
داشته باشــند، اظهار داشت: اگر مدیری این 
روحیه را داشــت، خدا کمک می کند و راه را 
برای فعالیــت و مدیریت صحیح باز می دارد. 
وی بــا ضــروری دانســتن عامــل نظارت و 
بازرسی در عرصه های مدیریتی، تصمیم قوی 
و محکم را بدون اغماض و چشم پوشی امری 
از  ضروری برشــمرد. طالبی زاده تاکید کرد: 
اصلی ترین عوامل زیاد شدن فساد در ادارات 
سوء مدیریت و عدم نظارت بر مجموعه است 
و ســعی یک مدیر باید بر این باشــد که کار 
مراجعــان در ادارات در کمتریــن زمان و به 
صورت دقیق انجام گیرد و با کســانی که در 

این راه مانع ایجاد می کنند، برخورد شود.
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حواشی تعرض به دو 
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کسب رتبه برتر کمیته 
ورزش و جوانان استان 

کرمان در  آئین تجلیل از  
دست اندرکاران 
ستاد دهه فجر
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راضی از شهر، ناراضی از 
اطلاع رسانی نامناسب
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در اولین نشست خبری سازمان مدیریت صنعتی کرمان عنوان شد

ماموریت اصلی 
سازمان، توسعه ظرفیت 
مدیریت کشور
رویه ۸



پشت پرده 
حضور هواپیمای 

اروپایی در 
فرودگاه کرمان

به گــزارش خبرنگار پیــام ما، مدت 
زمانی است که مسافران فرودگاه کرمان 
بــر روی باند این فــرودگاه هواپیمایی با 
پرچــم یونان را مشــاهده می کنند ولی 
کســی نمی داند کــه ایــن هواپیما در 
فرودگاه کرمان چه می کند و این ماجرا 
موجب تعجب بســیاری از همشــهریان 

کرمانی شــده اســت. در همین راســتا 
»پبام ما« در گفتگو با یک منبع آگاه در 
فرودگاه کرمان مطلع شد که این هواپیما 
از نوع بوئینگ 200-747 می باشــد که 
بــه علت نقص فنی در فــرودگاه کرمان 
زمینگیر شده و هم اکنون تحویل گمرک 
می باشد تا قطعات مورد نیاز برای تعمیر 

به کرمان برسد. گفتنی ست این هواپیما 
مسافری نداشته و تنها با خدمه در حال 
پرواز بوده است و در حال حاضر خلبانان 

و خدمه در کرمان اقامت دارند. 
گفته می شــود با وجود قدیمی بودن 
هواپیما هنوز ســاعات پروازی آن اکس 
پایر نگردیده اســت، پیــام ما آماده درج 

توضیحــات تکمیلــی اداره کل فرودگاه 
های اســتان کرمان و یا اداره کل گمرک 

استان کرمان می باشد.
یکی از خدمه این هواپیما که به طور 
اتفاقــی در فرودگاه با خبرنــگار پیام ما 
گفتگو می کرد گفت: این هواپیما را برای 

تعمیرات دوره ای به ایران آورده ایم.

وانقلاب  عمومــی  دادســتان 
کرمان از اختــلاس میلیاردی و 
برداشــت های غیرقانونی وجوه و 
اموال شــرکت سهامی عدالت در 
اســتان خبرداده. دادخدا سالاری 
گفته: با هدف اجرای منویات مقام 
معظم رهبری و رئیس قوه قضائیه 
مبنی بر مبارزه با فســاد اداری و 
اختلاس 13 نفــر از متهمان این 

پرونده به اتهــام دخل و تصرف در اموال و وجوه شــرکت 
سهامی عدالت تحت تعقیب قضایی قرار گرفتند. وی گفته: با 
ارایه گزارش های جمع آوری شده از سوی دادستان، متهمان 

از ســال 89 تا اوایل ســال 92 اقدام 
به برداشت های غیرقانونی اموال این 
شرکت کرده اند که در کارشناسی های 
انجام شده دو تن از متهمان احضار، 
دستگیر و روانه زندان شدند. دادستان 
کرمان همچنیــن گفته: متهمان در 
مرحله اول 3 میلیارد ریال از حساب 
شرکت سهامی عدالت برداشت و به 
حساب شخصی خود واریز کرده اند. 
اواخر سال گذشته بود که دادستان کرمان از اختلاسی دیگر 
در یکی از دانشگاه های کرمان صحبت کرده بود. انگار که هر 

دم از این باغ بری می رسد...

بدون شــک مهمترین اتفاق 
لوزان  بیانیه  ابتدایی ســال 94 
بود. تفاهم هســته ای ســوئیس 
که به تفاهم هسته ای لوزان نیز 
معروف اســت، بیانیه ای شامل 
خلاصه ای از مجموع راه حل های 
تفاهم شــده برای رســیدن به 
مشــترک  اقدام  جامع  برنامــه 
پیرامون برنامه هسته ای ایران تا 

ضرب الاجل 10 تیر 1394 است که پس از دو دور مذاکره 
در بازهٔ زمانی 2۵ اســفند 1393 تا 13 فروردین 1394 
در 13 فروردیــن 1394 )برابر بــا 3 آوریل 201۵( میان 

ایران و گروه 1+۵ در لوزان سوئیس 
منعقد شد و در دانشگاه پلی تکنیک 
فدرال لــوزان با حضور محمد جواد 
ظریــف، وزیر امــور خارجه ایران و 
فدریــکا موگرینی، نماینــده عالی 
اتحادیه اروپا در سیاست خارجی و 
امور امنیتی قرائت شد. یک روز پس 
از اعلام تفاهم هسته ای بین ایران و 
1+۵، مردم ایران به جشن و پایکوبی 
در خیابان ها پرداختند. مردم شهر کرمان هم با حضور در 
خیابان های اصلی شهر خوشــحالی خود را از این اتفاق 

ابراز نمودند.

ارتفاعات بحر آسمان در جنوب 
اســتان کرمان یکــی از بکرترین 
و دســت نخورده تریــن مناطق 
طبیعی کشــور اســت و به دلیل 
بارش های متوالی برف و باران در 
ارتفاعات، بحر آســمان مهمترین 
منبــع آب جنوب اســتان کرمان 
محسوب می شود. بحر آسمان به 
عنوان بهشت شرق کشور یاد می 

شــود و گونه های مختلف گیاهی و جانوری در این منطقه 
وجود دارد که بســیاری از آنها در معرض انقراض هســتند 
از جملــه حیوانات نادر که همچنــان در این منطقه یافت 

می شــود می توان به خرس ســیاه 
آسیایی اشاره کرد. طی سالهای اخیر 
فعالیتهــای معدنــی در این مناطق 
صورت گرفته اســت و علیرغم منع 
قانونــی در زمینه فعالیتهای معدنی 
در مناطق محافظت شــده اقداماتی 
در زمینــه فعالیتهای معدنی در بحر 
آســمان باعث به خطــر افتادن این 
منطقه شــده. بحر آسمان به عنوان 
یکی از معدود زیســتگاه های خرس سیاه آسیایی حالا در 
خطر نابودیست و لازم است تا دیر نشده از رخ دادن اتفاقات 

ناگوار جلوگیری شود.

دو نوجوان ایرانی پس از شرکت 
در حج عمره و در حال بازگشــت 
به ایران در فــرودگاه جده مورد 
تعرض واقع شده اند. اگرچه منبع 
این خبر، رئیس مرکز پزشکی حج 
و زیــارت جمعیت هلال احمر بود 
که ساعتی بعد خبر را تکذیب کرد 
و آن را خبر سازی رسانه ای عنوان 
کرد، اما بعدتر وزارت امور خارجه 

به طور رســمی خبر را تایید کرد. البته معــاون وزیر امور 
خارجه به جای تجاوز از واژه »شبه تجاوز« استفاده کرد. این 
دو نوجوان 14 و 1۵ ساله هستند. به روایت قشقاوی در هفته 

دوم تعطیلات، به هنگام بازرســی از 
یــک کاروان عمره ایرانــی، مأموران 
متخلف مذکور به بهانه مشکوک شدن 
به دو نوجــوان ایرانی، آنها را از بقیه 
جدا کــرده و در بخش دیگری مورد 
بازرسی بدنی قرار دادند که در اثنای 
بازرسی، ســایر افراد کاروان متوجه 
شــدند که مأموران خاطی قصد آزار 
و اذیــت جنســی آن دو نوجوان را 
داشته اند و مســئولان امر را از این موضوع مطلع می کنند. 
مســئولان مربوطه بلافاصله موضوع را به سرکنســولگری 

جمهوری اسلامی  ایران در جده اطلاع داده اند.

تاکسیرانی  سازمان  مدیرعامل 
کرمان گفته: تاکنــون هیچ گونه 
افزایش نرخ کرایه تاکسی در کرمان 
مصوب نشده و با رانندگان خاطی 
برخورد خواهد شــد. این در حالی 
اســت که برخی رانندگان تاکسی 
در خطوط مختلف کرایه بیشتری را 
نسبت به سال گذشته از شهروندان 
دریافت می کنند. اگرچه که همه 

تاکسی ها کرایه ای اضافه بر نرخ مصوب دریافت نمی کنند اما 
تجربه سالیان گذشته نشان داده گران شدن کرایه تاکسی از 
همینجا شروع می شود. یعنی ابتدا چند راننده به دلخواه نزدیک 

به ۵0 تومان بیشتر از نرخ مصوب کرایه 
دریافت می کنند و سپس دیگر راننده 
ها هم خواستار افزایش کرایه مصوب 
می شوند. حالا اگر تاکسیرانی کرایه را 
بالا ببرد که هیچ در غیر اینصورت باید 
شاهد اعتصاب تاکسی ها باشیم. البته 
مدیرعامل سازمان تاکسیرانی کرمان 
گفته: در صــورت افزایش غیرقانونی 
کرایه ها توســط رانندگان شهروندان 
شــماره پلاک یا کد چهار رقمی پشت شیشه عقب تاکسی را 
به سامانه پیامکی 10000000133000 ارسال کنند و به این 

موضوع حداکثر ظرف یک روز رسیدگی می شود.

عموی ٦0 ساله »هادی ساعی«، 
عضوشورای شهر تهران و تکواندوکار 
معروف کشــور پس از درگیری با 
براثر  تهران،  پیمان کاران شهرداری 
ایســت قلبی جان خود را از دست 
داد. روز 12 فروردیــن خبــر این 
حادثه در باشگاه سوارکاری متعلق 
به هادی ســاعی به پلیس گزارش 
شد. شــهردار منطقه هنگام بازدید 

از این باشــگاه)آریا( متوجه شــد که پیمان کاران شــهرداری 
زباله های این مــکان را به بیرون از محوطه منتقل نمی کنند و 
مسوولان باشگاه خودشــان باید این زباله ها را تا بیرون باشگاه 

حمل کنند. شهردار پس از اطلاع از این 
موضوع، بلافاصله با ماموران شهرداری 
همان منطقــه تماس گرفته و از آن ها 
خواسته بود تا برای حمل زباله به باشگاه 
بیایند. وقتی پیمان کاران شهرداری برای 
انتقال زباله ها به این باشگاه رفته بودند، 
بــه دلیل نارضایتی با  هادی ســاعی و 
عمویش درگیر شدند. باشگاه خبرنگاران 
گزارش داده که باشگاه سوارکاری آریا با 
حمایت این عضور شورای شهر مدت  ها است در پارک جنگلی 
بزرگ غــرب تهران، چیتگر، محدوده کلانتــری 181 فعالیت 

می کند و مشکلاتی برای مردم به وجود آورده است.

تفاهم لوزاناختلاس این بار در سهام عدالت

تعرض به دو نوجوان ایرانی در فرودگاه جدهتخریب زیستگاه خرس سیاه

قتل عموی عضو شورای شهر تهراننرخ کرایه تاکسی

سوژه های ایرانسوژه های کرمان

حواشی تعرض به دو نوجوان ایرانی در عربستان
معاون وزیر خارجه: تجاوز نه، شبه تجاوز          سازمان حج و زیارت: آن دو پلیس قصد تعرض داشتند       خانواده قربانیان: تجاوز جنسی صورت گرفته است

رضا عبادی زاده-خبر به سرعت در 
ایران پخش شــد. »تعرض دو پلیس 
عربســتانی به دو نوجــوان ایرانی در 
تکان  آنقــدر  فرودگاه جــده«. خبر 
دهنده بود که دولت روحانی با چالش 
جدیدی روبرو شــود. تیم دیپلماسی 
دولت تدبیر و امیــد در حالی تلاش 
زیــادی دارد کــه ارتباط خــود را با 
اتفاقات  بهتر کند،  کشورهای منطقه 
غیر منتظره ای باعث می شــود کار 
برای او سخت تر شود. حداقل در نزد 
افکار عمومی. مدت زیادی از انتشــار 
ایــن خبر نگذشــته بود کــه رییس 
مرکز پزشــکی حج و زیارت جمعیت 
هلال احمر جمهوری اســلامی ایران 
خبر درج شــده در یک سایت خبری 
مبنی بر تجاوز بــه دو نوجوان ایرانی 
در فرودگاه عربستان را تکذیب کرد. 
پــس از آن خبرگزاری مهــر از قول 
یک منبع آگاه نوشــت:» خبری که 
در مورد تجاوز بــه دو نوجوان ایرانی 
توسط دو مامور عربستان منتشر شده 
صحت نــدارد و موضوع تجاوز مطرح 
نبوده بلکه برخورد بی ادبانه با این دو 
نوجوان صورت گرفته است.« پس از 
این تکذیبیه هــا اما معاون وزیر امور 
خارجه به نوعی ماجــرا را تایید کرد 
اما از واژه شــبه تجــاور به جای واژه 
تجاوز اســتفاده کرد. قشقاوی گفته 

بود:» مأموران متخلف مذکور به بهانه 
مشکوک شــدن به دو نوجوان ایرانی، 
آنهــا را از بقیه جدا کرده و در بخش 
دیگری مورد بازرسی بدنی قرار دادند 
کــه در اثنای بازرســی، ســایر افراد 
کاروان متوجه شــدند کــه مأموران 
خاطی قصد آزار و اذیت جنسی آن دو 
نوجوان را داشته اند.« در یک ماه ونیم 
گذشــته ریاض بر ســر صدور ویزای 
آغاز  بهانه تراشــی های جدیدی  حج، 
کرده  اســت. در همین شرایط اتفاقی 
نظیــر تجاوز یا احتمــالا لخت کردن 
زائر رخ داده  اســت.  دو سال گذشته 
نیز یکــی از دیپلمات های ســفارت 
عربستان در تهران، درحالی که مست 
بود و با ســرعت غیرمجــاز رانندگی 
می کرد، در تصادف با یک شــهروند 
ایرانــی موجب مرگ او شــد.  همه 
این ها در حالی اســت که موضوعات 
سیاســی مثل همیشــه بر رابطه دو 
کشور سایه می اندازد؛ جدیدترین آن 

موضوع یمن است.
 حالا پس از گذشــت چند روز از 
ایــن واقعه و در حالی که مســئولان 
وزارت خارجه ماجــرا را از تجاوز به 
شــبه تجاوز تقلیل دادند، وب سایت 
دولت بهار وابســته به تیم رسانه ای 
محمود احمدی نــژاد جزئیاتی را از 
حادثه فرودگاه جده منتشــر کرد که 

نشــان از تجاوز جنسی به دو نوجوان 
ایرانی داشت. یکی از اعضای خانواده 
قربانی اول درباره جزئیات این فاجعه 
گفته: » درهنگام بازرســی، ماموران 
سعودی دو نوجوان ایرانی را به بهانه 
بازرســی بیشــتر از کاروان جدا و به 

اتاقی منتقل کردند. 
شرطه عربســتانی در اتاق اسلحه 
خود را پشــت ســر قربانی اول قرار 
می دهد و به فارســی به او می گوید 
فقط خفه شــو و حــرف نزن و عمل 
شــیطانی خــود را انجام مــی دهد. 
ســپس قربانی اول را بــه بیرون می 
فرســتند اما وی به دلیل وحشــت 
زدگی و حیرت شدید هیچ چیزی به 
خانواده و مسئولین کاروان نمی گوید. 

دراین حین شــرطه های عربســتانی 
بــه قربانی دوم نیز تجــاوز می کنند 
و ســپس او را به خــارج از اتاق می 
فرستند. قربانی دوم اما ماجرا را برای 
خانواده و مسئولین کاروان می گوید.« 
عضو خانــواده قربانــی اول در ادامه 
می افزاید: »با تمــاس مدیر کاروان، 
جمهوری  کنســول گری  مســئولان 
اســلامی و نماینده بعثــه رهبری در 
محل حاضر می شوند، پزشکی قانونی 
در محل به بررسی وضعیت دو قربانی 
می پردازد و جنایت صورت گرفته را 
تایید می کند.« پدر قربانی اول هم به 
دولت بهــار گفته: »من فکر می کنم 
این جنایت، جنایتی علیه یک شخص 
و یک خانواده نیست، این تجاوز یک 

دولــت به دولت دیگر اســت، آن دو 
پست فطرت اهمیتی ندارند، حکومت 
سعودی باید جواب بدهد. این ها یک 
نفر، دو نفر نبودنــد، یک تیم بودند، 
همــه گیت بازرســی بــا متجاوزین 
همکاری کردند.« پدر قربانی دوم نیز 
می گویــد:» روحانی کاروان ما به من 
گفت که طبق قوانین عربســتان، آن 

دو مامور حکم شان اعدام است.«
یکــی از مدیــران کاروانی که دو 
نوجوان قربانی حادثه تجاوز مامورین 
گفته:  داشتند،  درآن حضور  سعودی 
»ایــن حادثه برای ســازمان حج نیز 
بســیار غیرمنتظره بــود. زائرینی که 
درآن پــرواز حضــور داشــتند، این 
خبر به آن ها رســید و مطلع شدند. 
ما خیلی ســعی کردیم که زائرین را 
می خواســتند  آن ها  کنیــم.  کنترل 
اعتراض کنند و فریاد بزنند، البته ما 
مانع شــدیم.« وی درباره انتظارات از 
ســازمان حج و زیارت در برابر چنین 
اتفاق تلخی گفته: »بنــده به عنوان 
یکی از مســئولان کاروان از سازمان 
حج و زیارت انتظار داشتم که حداقل 
در اعتــراض به این فاجعه، یک هفته 
پروازهای عمره را تعطیل کنند. البته 
من از سیاست سازمان مطلع نیستم. 
شــاید به خاطر دو نفر، پرواز و سفر 

هزاران عمره گزار را لغو نکنند.« 

18 فروردیــن هم ســازمان حج 
و زیــارت اطلاعیــه ای در این مورد 
صادر کرد:»هنگام بازگشــت یکی از 
کاروان هــای اعزامی عمره در آخرین 
بخش بازرســی فرودگاه جده دو تن 
از مامــوران پلیس فــرودگاه به بهانه 
بازرسی از دو نوجوان زائر قصد تعرض 
به آن ها را داشــتند که با هوشیاری 
زائران عزیز و خانواده هایشان، پیگیری 
مدیر و روحانــی کاروان و همچنین 
دخالت ســریع مقامات کنســولگری 
کشورمان در جده و احضار مسؤولان 
سعودی و فرماندهی پلیس جده افراد 
خاطی شناســایی و دستگیر شدند.« 
رســانه های خبری از متن این بیانیه 
اینطور برداشت کرده اند که تجاوزی 
صورت نگرفته اســت.  از طرف دیگر 
حسین امیر عبداللهیان، معاون آسیا 
و آفریقای وزارت خارجه ایران گفت 
که یــک مقام عالیرتبه ســعودی در 
دیدار با ســفیر جمهوری اسلامی در 
ریاض گفت که »عاملان تعرض به دو 
نوجوان عمره گذار ایرانی شناسایی و 
بازداشت شــده اند و به اشد مجازات 
خواهند رســید.« در برخی از سایت 
ها هم خبر خودکشــی یکــی از دو 
نوجوانــی که مورد تعرض قرار گرفته 
بود منتشر شد که توسط هیچ منبع 

معتبری تایید یا تکذیب نشد.

مدیرکل ثبت اسناد کرمان:

مدیران، حفظ 
بیت المال را در اولویت 
کاری خود قرار دهند

مدیرکل ثبت اســناد و املاک اســتان 
کرمان در گردهمایی روسای ادارات ثبت 
اسناد و املاک سراسر استان رعایت نظم 
و انضبــاط اداری و حفــظ بیت المــال را 
مهمترین اولویت های کاری امســال اداره 
کل ثبت اســناد و املاک اســتان کرمان 

برشمرد.
رضا طالبی زاده در گردهمایی روســای 
ادارات ثبت اسناد و املاک استان کرمان 
با بیان اینکه مدیران ادارات باید درانجام 
وظایــف مدیریتی خود ضمــن توصیه به 
حــق و امر به معروف در انجــام امور نیز 
صبر و اســتقامت داشته باشــند، اظهار 
داشــت: اگر مدیری این روحیه را داشت، 
خدا کمک می کنــد و راه را برای فعالیت 
و مدیریــت صحیــح باز مــی دارد. وی با 
ضروری دانســتن عامل نظارت و بازرسی 
در عرصه های مدیریتــی، تصمیم قوی و 
محکم را بدون اغماض و چشــم پوشــی 
امری ضروری برشــمرد. طالبی زاده تاکید 
کرد: از اصلی ترین عوامل زیاد شدن فساد 
در ادارات ســوء مدیریت و عدم نظارت بر 
مجموعه است و ســعی یک مدیر باید بر 
این باشــد که کار مراجعان در ادارات در 
کمتریــن زمان و به صــورت دقیق انجام 
گیرد و با کسانی که در این راه مانع ایجاد 

می کنند، برخورد شود. 
وی با اشــاره به بازرسی از دفاتر اسناد 
رسمی و ضمن تاکید بر لزوم بازرسی دقیق 
و به موقع گفت: از ســلیقه ای عمل کردن 
بازرســی ها در این حوزه باید جلوگیری و 
با همه دفاتر به صورت یکســان و قانونی 
برخورد کرد. مدیرکل ثبت اسناد و املاک 
اســتان کرمان با اشاره به مسئله استفاده 
از امکانــات اداری و بیت المال افزود: هر 
نوع وســیله و امکاناتی که از بیت المال در 
اختیــار ادارات قرار می گیرد، مســئولیت 
حفظ، نگهداری و حُسن استفاده از آن بر 
عهده رئیس اداره اســت و باید به گونه ای 
استفاده شود که حداکثر عمر و کارایی را 

داشته باشد.
وی با بیان اینکه در سالی که گذشت با 
صرفه جویی در استفاده از امکانات اداری و 
هزینه ها توانستیم گام های مثبتی برداریم 
به برخی از اقدامات انجام شده در ادارات 
ثبت اسناد و املاک استان کرمان در سال 

93 اشاره کرد.
مدیرکل ثبت اســناد و املاک اســتان 
کرمان با اشــاره به مهم تریــن اقداماتی 
که طی ســال در ســطح اســتان کرمان 
انجام گرفــت به اجرا و تکمیــل بایگانی 
ریلــی در ادارات ثبــت اســناد و املاک 
شهرســتان های استان اشاره کرد و گفت: 
اجرای بایگانی ریلی در ادارات ثبت نتیجه 
خوبی داشت و شیوه حفاظت و دسترسی 
بــه پرونده ها با اســتفاده از ایــن امکان 
تســهیل شــد. طالبی زاده از شروع پروژه 
احــداث ســاختمان جدیــد ادارات ثبت 
ســیرجان و رفســنجان در سال 94 خبر 
داد و خاطرنشــان کرد: در شهرستان های 
انــار و ارزوئیه نیز که دارای ســاختمان 
اســتیجاری هستند، سال آینده با تحویل 
زمین مناســب عملیات احداث ساختمان 

جدید شروع می شود.
 وی تصریــح کــرد: همــه روســای 
ادارات ثبــت باید با مســئولان و مدیران 
شهرســتان های اســتان کرمــان ارتباط 
و تعامــل خوبی داشــته باشــند تا بتوان 
کارهای مفید و مثبتی را در شهرستان ها 
به انجام رســاند و هرجا این تعامل شکل 
بگیــرد، نتیجــه آن پیشــرفت و ترقــی 

شهرستان و تسهیل امور مردم است.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضیعت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقدسند رسمی

برابــر رای شــماره 1393٦0319007019773 و رای اصلاحــی شــماره 
1393٦031900703939۵ هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرمان تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای خدامراد شمســی گوشــکی فرزند جان محمد بشــماره 
شناســنامه ۵ صادره از بافت در ششــدانگ یک باب خانه به مســاحت 218/7۵ مترمربع 
کــه موازی 8۵/77 مترمربع از عرصه مورد تقاضا متعلق بوقف و در اجاره نامبرده قرار دارد 
تحت پلاک 7113 فرعی از 39٦8 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 899 فرعی از 39٦8 
اصلی واقع در بخش 2 کرمان به ادرس خیابان دســتغیب کوچه 49 کوچه شــهید احمد 
جعفری خریداری از محل مالکیت علی احمدی نژاد فرســنگی محرز گردیده است. لذا به 
منظــور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شــود در صورتی که 
اشــخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار: 1394/01/23

پ ۵00   کفیل اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان کرمان - امین رضا قوام

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضیعت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقدسند رسمی

برابر رای شماره 1393٦031900703880۵ هیات دوم موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه  
ثبت ملک کرمــان تصرفات مالکانه بلامعارض  متقاضی آقای رضــا رنجبر فرزند فتح اله 
بشماره شناســنامه 22٦1 صادره از کرمان در ششــدانگ یک باب ساختمان مشتمل بر 
طبقات فوقانی به مســاحت 2۵0/34 مترمربع تحت پلاک 13٦3۵ فرعی از 39٦8 اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک 88۵ فرعی از 39٦8 اصلی واقع در بخش 2 کرمان به ادرس 
کرمان خیابان سرباز کوچه ۵8 اخر کوچه سمت راست دو درب مانده به اخر خریداری از 
محل مالکیت آقای ارســطو کیانپور محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1394/01/23
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1394/02/0٦

پ ۵84   کفیل اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان کرمان
 امین رضا قوام

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضیعت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقدسند رسمی

برابــر رای شــماره 1393٦0319007039173 هیــات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در واحد 
ثبتــی حوزه  ثبت ملک کرمــان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی آقای محمدغنی 
پور گورکی فرزند عباس بشــماره شناســنامه ۵9 صادره از کرمان در ششدانگ یک باب 
ساختمان به مساحت 17٦ مترمربع تحت پلاک 12 فرعی از 4948 اصلی واقع در بخش 
1 کرمان به ادرس کرمان خیابان حکیم کوچه 32 سمت چپ درب سبزرنگ درب سوم 
خریداری از محل مالکیت آقای علی محمد ســالارکلانتری محرز گردیده اســت. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شــود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1394/01/23
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1394/02/0٦

پ 910   کفیل اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان کرمان
 امین رضا قوام

به یک منشی خانم 
با روابط عمومی بالا و 

ظاهری مناسب - ترجیحا 
مجرد - جهت کار در 

مطب زیبایی به صورت دو 
شیفت نیازمندیم.

آدرس: انتهای خیابان 
شفا - ساختمان
 پزشکان شفا

تلفن: ۰۹۳54۷۷۳۸۲۲
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با ارسال عدد 4 به شماره 50002203034 رایگان عضو باشگاه خبری پیام ما شوید

با تشکیل شورای عمرانی شهر کرمان در دفتر محمد صنعتی محقق شد

همدلی و هم زبانی مردم و دولت

بردیا امیرتیموری
سردبیر

یادداشت هفته

محمد صنعتی مردی که 
هرگز خسته نمی شود

درباره محمد صنعتی زیاد گفته و نوشته شده 
است. راه اندازی خانه پیشکسوتان استان حرکتی 
ماندگار بود که به واســطه محمد صنعتی شکل 
گرفت و در تاریخ استان جاودانه خواهد شد. ولی 
این تنها اثر ماندگار صنعتی نخواهد بود. صنعتی 
که ســال ها قلبش برای آبادانــی کرمان تپیده 
است هنوز هم در این سن و سال دست از تلاش 
برای شــهرش بر نمی دارد. شاید بتوان صنعتی 
را پایه گذار ارتباط دوســویه مردم و مســئولان 
دانســت و نقش وی را در اســتفاده از همکاری 
مردم در ترمیم پروژه های عمرانی بســیار مهم 
دانســت. نگارنده به شخصه بارها شاهد تلاش و 
پیگیری های مداوم ایشان برای آزادسازی اراضی 
کمربندی شــمالی جنوبی بوده است و بارها از 
زبان اســتاندار وقت »دکتر دهمرده« شنیدم که 
اگر تلاش های خســتگی ناپذیــر صنعتی برای 
مجاب کردن مردم در جهت در اختیار گذاشتن 
زمین هایشان نبود شــاید این پروژه سال ها به 
ثمــر نمی رســید و مردم هنوز از داشــتن یک 
کمربندی محروم بودنــد و باید با خطرات تردد 

ماشین های سنگین در شهر مواجه می شدند.
امروز هم صنعتی برای شهر کرمان قدم پیش 
گذاشته و برای تسریع بهسازی و ترمیم ورودی 
شــهر کرمان » بلوار خلیج فارس« با مسئولان 
شهر همراه شده است و در دهه نهم زندگی خود 
لحظه ای از تلاش و کوشش برای آبادانی شهرش 
غافل نمی شــود. صنعتی نماد بــارز همکاری و 
همدلی دولت و ملت است. مردی که ده ها سال 
پیش با حضور خود در انجمن شــهر کرمان پایه 
گذار آثار ماندگار بسیاری برای همشهریانش بود 
امروز با تمام وجود برای شــهرش تلاش و تکاپو 
می کند. مردی که می توانســت مثل بســیاری 
از همســالانش در ایــن دوره از زندگی خود راه 
عافیت در پیش بگیرد و به اســتراحت بپردازد با 
تمــام توان تلاش کرده و تاکنون با حضور مداوم 
و پیگیری مستمر موفق شده بسیاری از مالکان 
را برای در اختیار گذاری سریع املاک خود برای 
طرح قانع کند. البته استاندار کرمان نیز با حضور 
و تشکیل جلســه در دفتر صنعتی نشان داد به 
حرف های خود برای مشــارکت مردم در طرح 
ها ایمان دارد و این مسئله بسیار ارزشمند است. 
امیــدوارم این حرکت تداوم یابد و در ســال 94 
مسئولین برای همدلی و همزبانی با مردم تلاش 
بیشــتری بنمایند. به پاس این حرکت ارزشمند 
اســتاندار، ویژه نامه پیش رو را به مشروح جلسه 
شــورای عمرانی شــهر در دفتر محمد صنعتی 

اختصاص دادیم که از نظرتان می گذرد.

ویژه برگزاری جلسه 

شورای عمرانی شهر کرمان



استاندار کرمان:
اگر محمد صنعتی نبود زیباسازی 

جاده تهران با کندی
صورت می گرفت
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ادامه  در  کــه  مطالبــی 
می خوانید متن پیاده شده فیلم 
دفتر  در  عمرانی  شورای  جلسه 
محمد صنعتی می باشد که بدون 
اصلاح  و  ویراستاری  گونه  هیچ 
به صورت کامل منتشر می شود 
تا همشهریان گرامی در جریان 
مشروح سخنان مطروحه در این 

جلسه قرار بگیرد.
در شماره آینده پیام ما متن 
خلاصه شده و تنظیم شده همین 

جلسه منتشر خواهد شد.
کامیــاب، معاون امــور عمرانی 
استاندار:بســم ا... الرحمن الرحیم. 
بدنبال تاکید اســتاندار محترم در 
قدیم  بافــت  بازســازی  با  ارتباط 
شــهر و امروز هم انتهایش شــد 
بافت جدید شهر قرار شد کارهایی 
هــم در بافت قدیم انجام شــود و 
هم پیگیری ورودی شــهر کرمان 
که حــالا امروز آن بخشــی را که 
مربوط به بافت قدیم اســت نهایی 
می کنیم. آقای اســتاندار اگر شما 
صلاح می دانید با توجه به بازدیدی 
که انجام شد از خیابان شریعتی آن 
مجموعه ای که در بافت قدیم است 
تــا خیابان امام کــه انتهایش بازار 
قلعــه محمود می شــود که امروز 
دیدیم، ما اثر زیاد داریم، دیروز هم 
دوســتان فرمودند حدود 100 اثر 
داریــم، ولی ما اگر بیاییم روی 10 
یا 1۵ اثر زوم بکنیم و تکلیف برای 
ما بکنید، بعضی از این آثار صاحب 
دارند، بعضی ها اوقافی اند و بعضی 
ها میراثی. بــرای ما تکلیف بکنید 
ما این هــا را برویم پیدا کنیم. هر 
کدام شان نسخه خاص خودشان را 
دارد. اگر شــما صلاح بدانید ما در 
بافــت قدیم با هدف جلو برویم که 
این 10 یا 1۵ اثر را و این مســیر 
را در یک فاصله زمانی یک ســاله، 
حداکثر تا ســال آینده بتوانیم به 

اصطلاح سامان دهی کنیم.
رزم حســینی، اســتاندار:آقای 
مهاجری هم که می شنوند. ما سه 
فاز بکنیم این ها را آقای شــهردار. 
فــاز اول بین خیابان امام و خیابان 
شــریعتی، فاز دوم قلعه محمود و 
بازار عزیز و فاز سوم آتشکده. خوب 
است؟)خطاب به جمع( شما این ها 
را یادداشــت می فرمایید؟)خطاب 
به شهردار( آقای مهاجری موافقید 
برادر؟ ) آقــای مهاجری می گوید 
تکرار بفرمایید( بافت قدیم را ســه 
فاز بکنیم. منطقه اول بازار هســت 
و همین کاروانســراهایی که امروز 
بازدید کردیم، فاز دوم که می شود 
دو آنتن بغلــی یعنی قلعه محمود 
و بــازار عزیز و فاز ســوم منطقه 
آتشکده و انجمن زرتشتیان. ما در 
سه فاز برای بازســازی یا نوسازی 
منطقــه اقدام می کنیــم که حالا 
به تدریــج بگوییم در هر فازی چه 
اقداماتی را ســازمان مربوطه باید 
انجام دهد که زمان بندی هم انجام 
می شــود. در فاز اول بفرمایید که 
چهبــود؟ )حضار: کاروانســرا،بازار 
هندوها،چارسوق( خب این ها الان 

مالکینشان چه می شود؟
ما  کامیاب: مجموعه مســیری 
هست که باید تعیین تکلیف شود. 
آن مســیر را نهایی بکنید و ما در 
کارگروه کارشناســی مشخص می 
کنیم ممکن است مالک یکی بخش 
خصوصی باشد، اوقاف باشد یا خود 
میراث باشد. این ها را بیاوریم پای 

کار.
رزم حســینی: آقای شهردار هر 
صورت جلســه ای نوشته منجر به 
عملیات شده یعنی اجرا شده است. 

)خطاب به محمد صنعتی(
محمد صنعتی: بله. من حالا اگر 
اجازه بدهید باید چند کلمه ای به 
عرضتان برســانم و خیر مقدم به 
شــما بگویم. شــما اجازه ندادید، 
همانطور که آن روز خدمتتان گفتم 
)خنده اســتاندار( جشن های دهه 
فجر بــود که اولین دفعــه افتخار 
داشــتیم هم خدمت جناب آقای 
ذکاء اسدی رسیدیم و هم خدمت 
جنــاب آقــای اســتاندار. جناب 
استاندار مرتب پا به پا می شدند با 
اینکه ده دقیقه هم بیشتر ننشسته 
بودند و آقــای کمالی هم خواهش 
مــی کردنــد چند دقیقه بیشــتر 
تشریف داشــته باشند. چند نوبت 
جناب استاندار می خواستند بروند 
بیرون و دنبال کارها و آقای کمالی 
خواهش می کردند که بمانند. من 

در گوش شان گفتم جناب استاندار 
مثل اینکه شما علاقمند به شرکت 
در جلســات وقت تلف کن ندارید، 
گفت بله خدا پدر شما را بیامرزد و 
عرض  حضورتان  کردنــد.  حرکت 
شود که مسئله خاصی را که جناب 
خواستم  می  خدمتتان  اســتاندار 
عرض کنم و ضمنا خواهش هم می 
خواســتم بکنم که همین مسائلی 
که جناب کامیاب شروع کردند می 
خواستم خواهش کنم، چون من در 
حدود 70 ســال کــه در اجتماع 
هســتم خاطرات زندگی ام را تهیه 
کــردم و در این خاطرات زندگی با 
تعداد زیادی از آقایان اســتاندار از 
ســال 1340 تــا به حــال بودم و 
مسئله ای که می خواستم اختصاصا 
در مــورد جنابعالی و دوســتانتان 
بگویم کــه در نظر خودم بســیار 
جالب هســت، این است که من از 
آقای سعیدی فیروزآبادی که سال 
1342 اســتاندار کرمــان بــود و 
همکاری صمیمانه مان را شــروع 
کردیم و خدا رحمتشان کند، این 
ها بعضــی هاشــان یــک گامی 
برداشــتند و بعضی ها بی خاصیت 
ترین اســتانداران کرمان بودند که 
در آن نامه که خدمتتان دادم این 
ها را شــرح دادم. یکی دوتا از این 
آقایان اســتانداران خدماتی انجام 
دادند از جمله آقای درخشش. من 
محاسبه ای که کردم جناب آقای 
استاندار شــما امروزی که خدمت 
شما هســتیم و افتخار داریم ۵00 
روز حاکمیــت کرمان را دارید. من 
درســت حســاب کردم از 10 آذر 
1392 تا امروز درســت می شود 
۵00 روز. کارهایی که در این ۵00 
روز انجام شــده طبق آنچه که من 
اطلاع دارم، چون چندین مرتبه از 
آقای سیف الهی خواهش کردم که 
تشریف بیاورند یک مقدار اطلاعاتی 
لطف کنند و در اختیار ما بگذارند و 
این افتخار نصیبم نشــد، بر اساس 
آمار خدمتتان عرض می کنم، 100 
برابر همه استاندارانی که در کرمان 
خدمت کردند شــما در این ۵00 
روز کار کــرده ایــد. مــی خواهم 
خدمتتان آنچه که من اطلاع دارم 
به عرضتان برسانم، به عنوان مثال 
شــما ۵00 میلیارد با خاتم الانبیا 
قرارداد بســتید برای شهر کرمان، 
آنچه که من شــنیدم، این درست 
می شــود روزی یک میلیارد. 300 
میلیــارد برای رودبار آنطور که من 
شنیدم در حال برنامه اجرا کردنید. 
ســخنرانی هایی که مــن افتخار 
داشــتم خدمتتــان مخصوصا در 
میتکو که برنامه اجرا شد، شما یک 
سخنرانی کردید که این سخنرانی 
مربوط به یک اســتاندار نمی تواند 
باشد. یک کارشناس اجتماعی، یک 
دکترای اجتماعی که می توانست 
تمام مشــکلات اجتماع را مطرح 
کند و آنچه که می بایســت برای 
اجتماع به کار رود را گفت. شما در 
آن جلســه مطرح کردیــد که ما 
آمدیم، منظورتان حاکمیت بود نه 
شخص خودتان، رفتیم در منطقه 
جنوب خانه هــای قوطی کبریتی 
ساختیم به جای کپرهای سنتی که 

مــردم علاقه دارنــد در آن کپرها 
زندگی کنند که این کار بسیار بی 
خاصیتی اســت. شما فرمودید که 
اگر من یــک فرمانــدار، به نظرم 
فرمودید یک بخشدار باقدرتی باشم 
با اختیاری باشــم بهتر از است که 
من  هر روز از تهران سوال کنم که 
این کار را انجام بدهیم یا آن کار را 
انجام ندهیم، اعتبار به ما می دهند 
یا نمی دهند. من حساب کردم در 
ایــن ۵00 روز که مــردم کرمان 
افتخار داشتند در اختیار همشهری 
گرانقدرشان باشــند، خدمت شما 
عرض شود که شما روزانه آنطور که 

من شــنیده ام بیش از 10 میلیارد 
اعتبار قرارداد تفاهم نامه بستید که 
این رقم، من آن روز هم در جشن 
های بزرگ ورزشی خدمتتان عرض 
کردم که، اصلا این ارقام برای منی 
که 70 سال در اجتماع هستم باور 
کردنی نیســت که همیشه از 100 
هزار میلیارد و 200 هزار میلیارد و 
1۵0 هزار میلیارد... . شــما در آن 
جلسه فرمودید که من می خواهم 
قلعه گنــج را  اگر بتوانم در اختیار 
بنیاد مســتضعفان بگذارم و بگویم 
بنیاد مســتضعفان این شما و یک 
شــهری برای شــما که زمینش از 
هــای  زمیــن  حاصلخیزتریــن 
کشــاورزی جهــان اســت و بعد 
فرمودیــد فقــط یــک کــوه 70 

کیلومتــری دارد کــه از ســنگ 
کرومیت کــه این کوه بی خاصیت 
آنجا افتــاده به هر حال باید از این 
معادن خدادای استفاده کنیم برای 
پیشرفت استان. در هر حال یکی از 
مسائلی که از نظر من برای کرمان 
مایه خوشــبختی بود و این شانس 
الهی است.  آقای مهندس ســیف 
آقای مهندس سیف الهی در 7 یا 8 
سالی که در شهرداری بودند خیلی 
زحمت کشیدند و تا آنجایی که می 
توانستند زحمت کشیدند مخصوصا 
در دوره شورای سوم که هماهنگی 
بســیار قابل توجهی حاکم بود بر 

شهر زحمات خیلی زیادی کشیدند. 
درست در لحظه ای که در هر حال 
هم غرض ورزی های داخلی و غیر 
داخلــی و بعد هم کمبــود اعتبار 
باعــث می شــد که دســت آقای 
مهندس سیف الهی بسته شود خدا 
شــما را رســاند و این بزرگترین 
شانس برای شــهر کرمان، استان 
کرمان و مخصوصا مسئولین شهر 
کرمــان، من فعلا از شــهر کرمان 
صحبت می کنم، کمکی برای آقای 
مهندس سیف الهی و دوستانشان 
شد. آقای مهندس سیف الهی که 
من شاهد تلاششــان هستم و هم 
همکارانشــان در 4 منطقه شــهر 
کرمــان، شــب و روز زحمت می 
کشــند و با علاقه هم زحمت می 
کشند. شما هم که ما این افتخار را 
داریم که در خدمتتان هستیم من 
شنیدم تا روزانه 20 ساعت فعالیت 
می کنید. من شــنیدم شما مثلا 
صبح می روید جیرفت و شب برمی 
گردید. صبح مــی روید مثلا فلان 
منطقه بازدید می کنید با آن همه 
گرفتاری و برمی گردید. به هر حال 
این ها افتخاری هســت. شما یک 
کار بسیار ارزنده ای کردید جناب 
رزم حســینی. در نامــه ای کــه 
خدمتتان نوشتم، تاریخش زمستان 
است چون زمســتان می خواستم 
نامه را به شــما بدهم و این افتخار 
نصیبم نشد، این استانداران در هر 
حــال واقعا بعضی هایشــان نمی 
توانستند کار کنند و فقط تحمیل 
بودند به مردم کرمان. شــما در هر 
حال ســاعات زیادی در حال انجام 
فعالیــت هســتید و همکارانی که 
انتخــاب کردید بســیار برای من 
اهمیت دارد. مثلا جناب آقای ذکاء 
اسدی که فامیلشان پرورش دهنده 
انسان ها در فرهنگ استان کرمان 
بودنــد و الان هم مــن می بینم با 
صداقت، با صراحت و افتادگی تمام 
با مــردم صحبت مــی کنند، در 
جلســات متعدد شرکت می کنند. 

جناب آقای کامیاب خوشــبختانه 
ســال های ســال در خدمتشان 
هستیم. این ها هستند که بازوهای 
بود  انشــاءا... خواهند  توانای شما 
استان کرمان. شما  برای پیشرفت 
یک مسئولیت بسیار با عظمت و با 
اهمیتی در اســتان کرمان دارید، 
کرمانــی هســتید. شــما رزمنده 
بودنتــان جای خود دارد. ســابقه 
خانوادگی که در کرمان کم داریم، 

در کشور البته زیاد داریم، ولی در 
کرمان تعداد کم داریم که سه برادر 
همزمــان به جبهه برونــد و برای 
حفظ مرزهای کشور کوشش کنند. 
این نهایت افتخار همه کرمانی ها 
هست نه اینکه فقط شما، وقتی که 
ســه برادر از یک خانه با علاقه می 
آیند می جنگند که مملکتشــان 
حفظ شــود، ناموس مملکتشــان 
حفظ شود این نهایت افتخار است 
که شما در کسوت استانداری قرار 
دارید. خصوصیت شاخصی که شما 

دارید اقتصادی فکر کردن شماست. 
شــما همه دردها را درک کردید، 
شــناختید و عنوان مــی کنید و 
درصدد رفع این دردها هستید. این 
بسیار با اهمیت است. حضور شما 
عرض شــود همین مسائل میراث 
فرهنگی که عرض می شود، همین 
آقای مهاجری که تشریف دارند و 
مــدت ها زحمــت شــهرداری را 
کشــیدند و ریاست شورای شهر را 

داشتند، الان صحبت می کنید که 
از کجا می خواهید شــروع کنید و 
چکار می خواهید بکنید، درســت 
اســت که آقای مهاجــری همکار 
شماست از نظر اداری ولی شما از 
لحــاظ مردمی هــم صحبت می 
کنید. شما مهمترین خصوصیتتان 
مردمــی بودنتان اســت. به مردم 
احترام می گذاریــد. می خواهید 
مردم در صحنه باشند. این مسائل 
بسیار با اهمیت است. آقای مویدی 
سال های ســال و در تمام دوران 

انقلاب مسئولیت داشتند و همیشه 
با سادگی و الان هم من شنیدم با 
تمام وجود در اختیار شما هستند 
البته من یک گلایه ای از شــما از 
شــورای شهر فعلی شنیدم که من 
واقعا متاســف شــدم. به هرحال 
شوراهای شهر چون نماینده مردم 
هســتند بیشــتر بایــد در جهت 
پیشرفت شهرشان دلسوز باشند تا 
اســتاندار. حالا درست است شما 
بومی هستید و دلسوز هستید ولی 
اگر شــما بومی نبودید و شــورای 
شــهر به هر حال می خواست یک 
متوقف  کارها  کند،  کوتاهی  مقدار 
مــی ماند. من همه این حرف ها را 
که خدمتتــان عرض کــردم می 

خواهم اگر که اجازه بدهید مسائلی 
که مربوط به اســتان هست، چون 
بیوگرافی همه اســتانداران در این 
خاطرات هست، من میخواستم آن 
نامه ای که خدمتتان تقدیم کردم 
اگر مطالعه فرمودید تایید بفرماییدو 
اگر بزرگواری بفرمایید مسائلی که 
مربوط به استان، چون شما تفاهم 
نامــه هایی امضا کــرده اید، اعلام 
بفرمایید و ما با اجازه شــما برای 
ثبت در تاریــخ در کتاب خاطرات 
قرار دهیم چــون این کتاب 9۵0 
صفحه هســت مربوط به ٦۵ سال 
دوران اجتماعی، سیاســی و عمده 
آن کودتــای 28 مــرداد و انقلاب 
اســلامی از ابتــدا. ایــن اعلامیه 
حکومــت نظامــی ) با اشــاره به 
کاغذی که در دســت دارد( سال 
1332 اســت کــه من بــه جرم 
مخالفت با شاه و دربار تحت تعقیب 

بودم. این نامه ) با اشاره به کاغذی 
کــه در دســت دارد( اعلام جرمی 
اســت که وقتی مســجد جامع را 
آتش زدند من علیه نیروی انتظامی 
به دادستان کرمان اعلام جرم کردم 
چون من آن زمــان رئیس انجمن 
شهرستان کرمان بودم و به عنوان 
نماینده مردم اعلام جرم کردم. این 
مســائلی که خدمتتان عرض می 
کنم همه در ایــن کتاب خاطرات 
موجــود اســت و من بــه عنوان 
کوچکترین فرد کرمانی، چون من 
در خدمت شــما می توانم باشم و 
شــما بزرگوارانه مردم کرمان را به 
حســاب آورده اید، من می خواهم 
استدعا کنم که آنچه که مربوط به 

کرمان هست را مطرح بفرمایید تا 
مــا همه را ضبط کنیم و منتشــر 
کنیم تا هــم خاطرات زندگی ام را 
منتشــر کنــم و هــم اینکــه در 

مطبوعات منتشر شود.
رزم حسینی: اولا که من تشکر 
می کنم از جناب اقای صنعتی که 
بانی ترمیم، اصلاح و یا بازســازی 
جاده تهران شــدند که پارسال هم 
آمدیم خدمتتان و ایشــان حاضر 
شــدند با همه کاسبان محل، تجار 
محــل و مغازه داران محل صحبت 
کردند و این تعریض صورت گرفت 
که در چند ماه آینده که شــهردار 
گزارشــی خواهد داد ان شاءا... این 
کار انجام خواهد شــد. من تشکر 
می کنــم از جنابعالی ) خطاب به 
ایشان  اینکه  محمد صنعتی(. دوم 
خیلــی اغــراق کردنــد ) صنعتی 
می گویــد تمام صحبــت هایم را 

با تشکیل شورای عمرانی شهر کرمان در دفتر محمد صنعتی محقق شد

همدلی و هم زبانی مردم و دولت

رضا عبادی زاده- محمد صنعتی در دفترش میزبان 
جمعی از مسئولان رده بالای استان بود. رزم حسینی 
استاندار، ســیف الهی شهردار، مویدی رئیس شورای 
شــهر، توحیدی فرماندار، مهاجــری رئیس میراث 
رئیس  سلطانی  گردشگری،  و  دستی  فرهنگی،صنایع 

سازمان صنعت، معدن و تجارت استان، فلاح مدیر کل 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی استان به همراه معاونان 
و مشاوران خود برای عید دیدنی، مهمان پیشکسوت 
عرصه اجتماعی و ورزشی استان شدند و از این فرصت 
برای نهایی کردن تصمیم گیری درباره بازسازی بافت 

قدیمی شهر و زیباســازی ورودی های شهر استفاده 
کردند.

براســتی چه جایی بهتر از دفتر تاریخ زنده کرمان 
برای این کار؟ محمد صنعتی ســال هاست که برای 
اعتلای کرمان و کرمانی از هیچ کوششی فروگذار نمی 

صنعتی:
رزم حسینی ۱۰۰ برابر 
دیگر استانداران در 

کرمان به استان خدمت 
کرده است



محمد صنعتی:

عملکرد استانداری جای 
تقدیر دارد
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از صمیــم قلب گفتــه ام( دیگران 
هم خدمــت کردند و مــا هم در 
حد بضاعت خودمــان کار کردیم. 
بضاعت ما همینقدر اســت. توکل 
به خدا کردیم. با همکاری مدیران 
محترم که همه هم ســختکوش و 
زحمتکش هســتند. کاری اگر در 
اســتان کرمان انجام می شــود به 
هر حــال همه مســئولین کمک 
مــی کنند و ضمن اینکه مردم هم 
همراهند. امیدواریم که این حرکت 
آبادانی که در کرمان شروع شده در 
دولت تدبیر و امید و شــرایطی که 
امروز از لحاظ بین المللی ایران پیدا 
کرده و الان در رسانه های جهانی 
حرف ایران هســت به عنوان یک 

ایران صاحب منطق، ایران صاحب 
گفتگو، صاحــب مذاکره و صاحب 
سبک مذاکره و این به نظر من در 
تاریخ انقلاب اســلامی جدید است 
و حتی از قبــل از آن. امیدواریم با 
این فضایی که بوجــود آمده واین 
کارهایی که در استان کرمان شروع 
شده و پروژه ها در حال انجام است 
به ســرعت بتواند توسعه پیدا کند 
و این کار ارزشــمند تاریخ کرمان 
که بخشــی از آن هــم خانوادگی 
شماســت و کارهای شــخصی که 
شــما انجام دادید و واقعا کارهای 
بزرگی است جای تشکر دارد. این 
همتی هم که شما برای انجام این 
کار دارید ما از شما تشکر می کنیم 
و ما در خدمت شــما هســتیم و 
روابط عمومی من می گویم با شما 
در تماس باشد و هر اطلاعاتی شما 

خواستید در خدمتتان بگذارند.

محمــد صنعتــی: فعالیت ها و 
برنامه هایی که بوســیله شــما در 
اســتان صورت گرفته بــا ارقام در 
اختیار ما بگذارند و اجازه چاپ آن 
ها را بدهید. اگر آن نامه هم مورد 
تایید شما بود آن را هم چاپ کنیم.

رزم حســینی: حتما با شما در 
تمــاس خواهند بــود. عرض کنم 
که ما وقت هــم کم داریم و جمع 
بنــدی کنیمتا زمانی کــه  آقای 
شهردار می نویسند و یا اگر نوشتند 
بخوانند و بعد جلســه مان را تمام 
کنیم. بفرمایید. جاده تهران را یک 

گزارشی می دهید.
ســیف الهی، شــهردار: بسم ا... 
الرحمــن الرحیم. اولا تشــکر می 

کنــم از حضرت عالی. ســال نو بر 
شــما مبارک باشــد. سال همدلی 
و همزبانی دولت و ملت هســت و 
امســال ســال خوبی برای استان 
کرمان هست. زحماتی که در سال 
گذشته، معمولا وقتی که استاندار 
جدید می آید تا وقتی کار را شروع 
بکند و تا وقتی که تیم را می چینند 
گل محصــول کار در ســال بعدی 
چیده می شــود، تلاش هایی که 
در سال گذشته توسط حضرتعالی 
و معاونین محترم شما اتفاق افتاده، 
مدیرانــی که در اســتان منصوب 
کردیــد و کار می کنند، شــورای 
اسلامی شــهر و همه مجموعه ها 
گلش در سال بعد چیده می شود و 
انشاءا... امسال سال چیدن محصول 
و گل هســت. یکی از کارهایی که 
در سال گذشــته مدنظر جنابعالی 
بود ورودی های شــهر کرمان بود 

که یکی از ورودی های اصلی شهر 
کرمــان همین ورودی جاده تهران 
است که همانطور که ملاحظه می 
فرمایید خب طبیعی اســت اینجا 
جاده بــوده و وضعیت مناســبی 
نداشته. با پیگیری هایی که جناب 
محترم  شــورای  فرمانــدار،  آقای 
معاونین حضرتعالی  اسلامی شهر، 
جنــاب آقــای کامیــاب، مدیران 
محتــرم و خصوصا مالکینی که در 

این منطقه حضور داشتند خصوصا 
جناب آقای صنعتی، آقازاده شــان 
جناب مهندس کامران صنعتی که 
در دوره قبلی شــورای شهر حضور 
داشتند و همه کسانی که در اینجا 
مالــک بودند همــکاری خوبی با 
شهرداران ما جناب آقای مهندس 
پوراســماعیلی  آقای  و  خــدادای 
داشــتند و مجوز خوبی که شورای 
محترم اســلامی شــهر و حاج آقا 
مویــدی دادند کــه تخفیفی برای 
تفکیک ها قائل شــویم و تاییدی 

که آقــای فرماندار و آقای مهندس 
کامیاب کردند و پیگیری که جناب 
آقای مهندس ذکاءاســدی کردند 
که این ها همه در ســایه مدیریت 
حضرتعالی بــوده، کار خوبی از 3 
ماه قبل از ســال در جــاده تهران 
شروع شــد. بســیاری از ملک ها 
پــای کار آمدند و تفکیک ها انجام 
شده و عقب نشینی ها انجام شده 
که گزارشــش را آقایان شهردارها 

چند دقیقــه در اتــاق کناری که 
روی نقشه هســت، آقای خدادای 
و پوراســماعیلی خدمت شما می 
دهند. همزمان چند پیمانکار برای 
جدول گذاری کار خود را شــروع 
کردند و حدود 20 کیلومتر جدول 
گذاری در 2 طرف انجام شــده و 
هنوز بــرای کندروهــا حدود 10 
کیلومتر جــدول گذاری باید انجام 
دهیم. حدود ٦0 هزار متر مربع در 
دو طرف آسفالت انجام شده که می 
بایست ما زیرسازی را برمی داشتیم 

و بــا آهک عمل  می کردیم بدلیل 
اینکه در قدیم اینجا خاک و نخاله 
بوده و وضعیت نامناســبی داشته، 
کار اساســی و اصولی انجام شده، 
بیشــترِ کار آســفالت قبل از سال 
انجام شــده و باقی مانده هم ظرف 
2 ماه آینده تمام می شود. قرارگاه 
خاتم با دســتوری که شــما داده 
بودید و پشــتیبانی که شما کرده 
بودید الحمدا... آمد و مستقر شد و 
اولین پــل را روبروی همینجا اجرا 
می کند و از چهارشــنبه که فردا 
باشد نقشه ها مبادله می شود و از 
هفته آینده آن ها کار شمع کوبی را 
با استقرار دستگاه انجام می دهند. 
کارگاه شان را تجهیز کردند و 10 
میلیارد تومان قبل از سال پرداخت 
شــد و جا دارد همینجا از مدیران 
محترم مالیات بر ارزش افزوده که 
قبل از ســال کمک و پشــتیبانی 
کردند و مجوزهایی که داده شــد 
و مجوزهای خوبی که شما دادید، 
کمیسیون ماده ۵ داد و شورای شهر 
داد، تشکر کنیم. این ها همه دست 
به دســت هم داد و واقعا همدلی و 
همزبانی که آقا فرمودند از قبل در 
کرمان وجود داشــت و شروع شده 
بود و خداراشکر در همه  پروژه ها 
و خیلــی از کارها زودتر در کرمان 
شــروع شده بود حالا یا شما زودتر 
مــی دانیــد آقا مــی خواهند چه 
بفرمایند، قضیه حاشــیه نشــینی 
همینطور شــد، یا اینکه از پشــت 
پــرده خبر دارید. قضیــه مقابله با 
حاشیه نشینی در کرمان شروع شد 
و آقا بعــدش آمدند و تایید کردند 
تاییدیــه مجکمــی روی بحث  و 
زمین خــواری و حتی کوه خواری 
گذاشتند که این کار خیلی قوی در 
کرمان انجام شده بود. این ها مهر 
تاییدی بر تصمیماتی هست که در 
شهر کرمان و در استان کرمان شما 
گرفتید و تیمی که با شما همکاری 
می کنند. ما هم به عنوان مجموعه 
ای که خدمتگزار مردم و مجموعه 

دولت و شما هستیم در دوره دولت 
تدبیر و امید در شهرداری حداقل 
کاری که می توانستیم بکنیم این 
بود که انرژی و وقتمان را بگذاریم 
و همکارانمان هم به همین شــکل 
در رده هــای مختلف شــهرداری 
الحمدا... دفاتری که در جاده تهران 
زده شده بود خیلی کار الگو و نمونه 
ای شد که در همین جا آمدند و با 
مالک توافق کردند و کدخدا منشی 
و بزرگی که بزرگان محل داشتند 
بــا جناب آقای صنعتی به هر حال 
چانــه ای می زننــد، صحبت می 
کنند و راضی مــی کنند طرف را 
برای آبادانی شــهر. شما اگر توجه 
فرمودیده باشید نمای ساختمان ها 
و نمای شهر در حال تغییر است و 

بافت اینجا تغییر می کند. انشاءا... 
شهرک هایی که برای صنایع مزاحم 
هم هســت که سرمایه گذاری اش 
قطعی شده و زمین هایش در حال 
واگذاری است و خیلی از کارها هم 
انجام شــده. این هــا را من عرض 
بکنم که اگر محوریت و پشتیبانی 
های شما نبود، ما هروقت به دفتر 
آقای مهندس کامیاب رفتیم ایشان 
با روی باز و انگار که خودشــان به 
عنوان شهرداری دارند پیگیری می 
کنند کمک کردند، هر وقت شورا 
رفتیم همینطور بود و مدیران دیگر. 
میراث فرهنگی در تمام شــهر، ما 

غیر از بافت تاریخی در دیگر جاها 
هم مزاحم آقای مهاجری شــدیم. 
و  معاون سیاسی  آقای ذکاءاسدی 
امنیتی هستند ولی در بحث های 
عمرانی هرجا مــا رفتیم و مزاحم 
ایشان شــدیم کمک کردند. آقای 
فرماندار شبانه روزی همیشه کمک 
کردند و پشــتیبانی کردند. جاده 
تهــران ظرف دو مــاه آینده کامل 
می شود و ورودی جاده تهران زیبا 
می شــود چون طرحی که داریم 
و بردیم در شــورای شــهر مصوب 
کردیم و نظر دادند. شروع می کنیم 
و جدول های وسط جاده تهران را 
جمع می کنیــم وفلاور باکس می 
کنیم و مجموعــه ورودی زیبا می 
شود. با راه و شهرسازی هم توافقی 
که صورت گرفت بعد از پل حجاج 
تا پــل بعدی کمربنــدی که فعلا 
خاکی هســت و درخت هایش را 
کاشتیم امسال جدول های آنجا را 
هم بگذاریم و فلاور باکس کنیم و 
ورودی شهر از این طرف زیبا شود. 
حالا در این قضیه برق روشــنایی 
زیبایی را برای منطقه تامین بکند 
و مجموعه هــای دیگر هم کمک 
می دهند و دست به دست هم می 
دهیم تا انشــاءا... ورودی شهر زیبا 
شود. اگر اجازه بفرمایید من صورت 
جلســه را بخوانم بــه جهت اینکه 

وقت کم است:
به نام خدا

در ســال 1394 که به فرمایش 
مقام معظم رهبری سال دولت ملت 
همدلی و همزبانی نام گرفته است 
بدنبال جلســه روز دوشنبه مورخ 
1394/1/17 که با حضور مسئولین 
محترم  دفتراســتاندار  در  مربوطه 
جناب آقای مهندس رزم حسینی 
تشکیل و موضوعات عمران شهری 
خصوصا بافــت فرســوده و بافت 
تاریخی مورد بحــث و تبادل قرار 
گرفت بازدیدی در روز ســه شنبه 
مورخ 1394/1/18 از ساعت 7:30 
صبح از سطح شهر کرمان انجام و 
نهایتا در جلســه جمع بندی مقرر 
گردید، مــن بندهایی کــه اینجا 
هست را خدمتتان قرائت می کنم:

یــک- بــا محوریــت معاونت 
محتــرم امور عمرانی اســتانداری 
طــرح جامعــی جهــت آبادانی و 
عمــران بافت تاریخی با تشــکیل 
جلســه ای به عنوان کارگروه فنی 
تهیــه و نظرات میــراث فرهنگی، 
شــهرداری، رئیس شورای اسلامی 
شهر، فرماندار محترم کرمان، اداره 
کل اوقاف و همچنین سایر دستگاه 
های مربوطه را اخذ و جمع بندی 
و نتیجه ظرف مدت یک هفته ارائه 

گردد.
یادشــده زمان  دو- در طــرح 
بندی حداقل به 3 قسمت مدنظر 
قرار گرفت. در اولویت اول محدوده 
محــور بــازار از میــدان توحید تا 
میدان شهدا و از جنوب خیابان امام 
و از شمال خیابان شریعتی مدنظر 
قرار گرفــت. همچنین در فاز دوم 
محله هــای گلباز خان، بازار عزیز، 
خوشروها،فتحعلیشاهی و همچنین 
بــازار قلعه محمود مورد توجه قرار 
گرفــت و در فاز ســوم مجموعه 

خیابان شــهدا شــامل آتشکده و 
محله معروف به زرتشتی ها مد نظر 
قرار گرفت و ضمن تقســیم کار و 
تقسیم وظیفه برای محور های کلی 
بدنه سازی، کف سازی، کاربری و 
رونق بخشــی تعییــن و تکلیف و 
وظایف بخش خصوصی و سرمایه 
گذاران بخش خصوصی مورد توجه 
قرار گرفت و برای بناهای تاریخی و 
مفید و موثر نســخه مناسبی تهیه 
و راهکار پیشنهاد و در قالب زمان 

بندی برنامه ارائه گردد.
ســه- مقــرر گردیــد معاونت 
محتــرم امور عمرانی اســتانداری 

جناب آقای مهنــدس کامیاب در 
به  خصوص واگذاری خانه معروف 
خانه لطفی به شــهرداری کرمان 
به منظــور بازســازی و الحاق به 
مجموعه مدرسه حیاتی و بازسازی 
آن با کاربری مناســب پیگیری و 

اقدام فرمایند.
کمیته  گردیــد  مقــرر  چهار- 
امــداد حضرت امــام در خصوص 
کاروانسرای چارســوق و تملک و 
ســرمایه گذاری در آن با کاربری 
نمایند.  اقدام  مناســب پیگیری و 
زمانش را بفرمایید چقدر؟) خطاب 

به استاندار(
رزم حســینی: آقــای میرزایی 
هست؟) می گویند رفته(. کجا بود، 

قلعه محمود؟
کاروانســرای  الهــی:  ســیف 

چارسوق
رزم حســینی: نمی خواهد. می 

خواهد؟
مهاجری: اقامتی باید شود.

ســیف الهــی: نه مــا گفتیم با 
کاربری مناسب.

رزم حسینی: ببینید اگر صنایع 
دستی می خواهد باید قلعه محمود 
را بگذارید. حالا یا این پیشنهاد یا 
قلعه محمود برای صنایع دســتی. 

شما هر دوتا پیشنهاد را بگذار.
ســیف الهی: ) در ادامه صورت 
جلســه( و همچنیــن بــازار قلعه 
محمود نیز توســط کمیته اعضا به 
عنوان گزینه صنایع دســتی مورد 

پیگیری قرار خواهد گرفت.
رزم حسینی: فقط یک نکته ای 
را اضافه کنم کــه اوقاف تعیین و 

تکلیف کند.
ســیف الهی: بلــه. در بند پنج 
نوشتم. بند پنج- مقرر گردید اداره 
کل اوقاف اســتان و شهرستان با 
دعوت از متولیان موقوفات املاک 
و ابنیه واقع شده در محدوده بافت 
یاد شــده در بند یــک پیگیری و 
اقــدام لازم جهــت راه انــدازی و 
استفاده مناســب از ابنیه براساس 
کاربری مناســب صورت گرفته و 

ظرف مدت حداکثر یک ماه...
رزم حســینی: همانطــور کــه 
آقــای مویــدی اشــاره کردند که 
رســانه ای بکنید، اعلام بکنید که 
صاحبین بیایند و تعیین و تکلیف 
بشــود. املاک را ول کردند رفتند، 
شــده محل خلاف کارها. این که 
درست نیســت. مردم در این شهر 
مــی خواهند زندگــی کنند. حق 
این هســت که حقوق  شهروندی 
همدیگر را رعایت کنیم. آن هایی 
که این واحدها را ول کرده اند باید 
اخطار دهیم و شهرداری این کار را 

انجام بده.
ســیف الهــی: ) در ادامــه بند 
پنج( ... ظرف مــدت حداکثر یک 
ماه و نتیجــه را به صورت مکتوب 
به کارگروه بند یــک اعلام نماید. 
راجع بــه بافت تاریخــی اگر نظر 
دیگری دارید من خالی گذاشــتم 
که بنویسیم.) خطاب به مسئولان(

رزم حســینی: آقای کامیاب و 
آقــای ... ببینید مــا بافت قدیمی 
داریــم. بافت های فرســوده را در 
بحثمــان نداریــم. آن بافت های 
قدیمــی و تاریخی که مــی تواند 
محل جــذب گردشــگران داخلی 
و خارجی باشــد و ایــن مدنظر ما 
هســت، این را می خواهیم در این 
مرحله احیا کنیم و بازسازی شود 
و یک مرکــز خوبی بشــود برای 
جذب گردشگران. در ایام عید هم 
خوشــبختانه اتفاق افتاد. گردشگر 
یک سرمایه گذار گردشگری است. 
یعنی می آیــد خرج می کند، آباد 
می کنــد، خرید و فروش می کند 
و اقتصاد شــهر را رونق می بخشد. 
در یــک دوره 1۵ روزه نزدیک به 
ما  بــرآورد  تومان  140 میلیــارد 
هســت. دقیق معلوم نیســت ولی 
در استان کرمان گردشگران خرج 
کردند. حالا عرضم این هســت ما 
اینجا بیاییم یــک برآوردی حدودا 
10 میلیارد تومــان بکنیم که ۵0 
درصدش را استانداری کمک بکند 
و ۵0 درصد را شهرداری برای معابر 
اصلی. حداکثــر 10 میلیارد تومان 
آماده شود برای معابر اصلی و بعد 
آماده شود برای بخش خصوصی یا 
ســرمایه گذاران بیایند اقامتگاه ها 
را بازســازی کنند. یا هتل بسازند 
یا محــل اقامت باشــد و یا محلی 
بــرای صنایــع دســتی و یا محل 

با تشکیل شورای عمرانی شهر کرمان در دفتر محمد صنعتی محقق شد

همدلی و هم زبانی مردم و دولت

کند و مسئولان رده بالای کرمان هم متوجه ارزش این 
گنج گرانبها برای پیشبرد طرح های عمرانی و آبادانی 
کرمان شــده اند و از کوچکترین فرصتی برای کمک 

گرفتن از این کهن کسوت استفاده می کنند. 
صنعتی که در دهه نهم زندگی خود بســر می برد، 

خدمات مانــدگاری را به کرمان کرده و قطعا نام او در 
تاریخ این دیار ماندگار خواهد شــد. تشکیل جلسه 
شــورای عمرانی شهر در دفتر یکی از معتمدان مردم 
نشان از آن دارد مســئولان استان کرمان قصد وارد 
کردن مردم به صحنه برای توســعه شهر دارند و این 

موضوع گواهیست بر اعتماد کامل مسئولان به مردم.
گفتنی ســت در پایان این جلسه صورت جلسه ای 
برای احیای بافت تاریخی کرمان و زیباسازی ورودی 

های شهر کرمان تنظیم شد.
مشروح این جلسه به تفصیل در ادامه می آید:

محمد صنعتی پیشکسوت ورزش: 
الزام استاندار به 

تولیدکنندگان برای حمایت 
از ورزش ابتکار بی نظیری 

بود که کمتر کسی به آن فکر 
می کرد.
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فروش کارهایی کــه می خواهند. 
ما به عنــوان دولت این آمادگی را 
داریم مســیرها را آماده می کنیم، 
کف ســازی ها، دیوارها براســاس 
ضوابط میراث فرهنگی که هرکس 
که می آید حداقل زوم روی منطقه 
قدیمی تاریخی کرمان را ببیند. آن 
چند جایی هم که کاروانسرا هست 
باید به بخش خصوصی و پیگیری 
کنیــم که بیاید و آن هــا را انجام 
دهد. 10 میلیــارد  فکر کنم مبلغ 
بدی نیســت. آقای مویدی هم که 
همواره در شــورای شهر بودید ما 
اتفاقا شورای شهر خوبی داریم. آن 
گله ای که شــما مطرح کردید.... ) 

خطاببهمحمدصنعتی(

محمــد صنعتی: مــن از رادیو 
شنیدم.

رزم حســینی: نه درســت هم 
شــنیدید. ما رد نمــی کنیم. لازم 
هم هست بعضی مواقع یک توجه 
هایی داده شــود. شــورای شــهر 
برای شــهر  فرصتی  داریم.  خوبی 
کرمان بوجود آمده. این فرصت به 
نام شــخص نیست. جریانی که در 
دولت و کشــور وجود دارد فراهم 
کــردن زمینه هایی بــرای آبادانی 
اســتان هاســت و الان که فراهم 
شــده ما نباید این فرصت ها را به 
هیچ بهانه ای از دســت دهیم. به 
هیچ بهانه ای. ما معتقدیم ببینید 
الان تاریخ کرمــان همواره عرض 
کردم رســانه ها خیلی نوشــتند 
تکراری اســت، بایــد گفت این ها 
را. کرمان روزگاری محل توســعه 
جنوب شــرقی ایران بــوده. مرکز 
بوده.  ایران  تجارت جنوب شــرق 
اگر یزد هــم بــه آن اضافه کنیم 
باز به نزدیکی اصفهان می رســد. 
خــب همچین جایگاهــی کرمان 
داشــته و حیف است امروز جایگاه 
کرمان در این شــرایط فعلی باشد. 
ما معتقدیــم و واقعا هم این حرف 
کارشناسی است و حرف تبلیغاتی 
چون کرمانی هســتیم نمی زنیم. 
ولی واقعیت تاریخی هم در سرمایه 
های اجتماعی ما شــخصیت های 
بســیار بزرگی داشتیم و داریم که 
هر کدامشــان در اداره کشور نقش 
داشتند که بعضی هایشان در اداره 
منطقه الان نقش دارند و در بحث 
های ثروت های مادی که در درون 
استان هست این زمینه وجود دارد 
که اســتان متولی توســعه گرایی 
مکــران بزرگ شــود. در تاکیدات 
مقام معظم رهبری هم هســت در 

سیاست های ابلاغی دولت محترم 
هم هســت که مکــران بزرگ آباد 
شــود به پایگاهی استان کرمان. ما 
این هدف را دنبال می کنیم. یکی 
از کارهایی که مجبوریم و باید هم 
شهر را زیبا، آزاد و مدرن و شهر در 

شان مردم کرمان باشد...
محمد صنعتی: البته اســتان را 
زیبــا و مدرن و آبــاد می کنید نه 

فقط شهر کرمان
رزم حسینی: حالا مسئله امروز 
ما روی شــهر کرمان است. یکی از 
مسائل این هست که این شهر، هم 
ترمینال جدیدی که دارد ســاخته 
می شود برای فرودگاه هم باند دوم 
و از آنجا شروع می شود تا اقامتگاه 

ها، هتل ها تا داخل شــهر تا حتی 
در آینده تاکسی هایی مناسب این 
شهر باید باشد، اتوبوس ها اتوبوس 
مناســب این شــهر باید باشد که 
حتی اگر ســرمایه گذاری می آید 
و هرکســی که می آید بتواند یک 
هفته در شــهر کرمان از امکانات، 
از  تاریخی،  جاذبیت هــا، مراکــز 
موزه هایی که وجــود دارد بازدید 
بکنــد و ادامــه کارش را در بقیه 
استان ها مثل هرمزگان، سیستان 

و بلوچستان و یا در مناطق استان 
های دیگر انجام دهد. پس ما بخش 
اول را با 10 میلیارد تومان که ۵0 
درصد را اســتانداری کمک کند و 
۵0 درصد را شــهرداری و انشاءا... 
این منطقه با کمک میراث فرهنگی 
آماده شــود برای حضور ســرمایه 
گذارانی که علاقه مندند در حوزه 
میراث فرهنگی و یا اقامتی سرمایه 
گذاری کنند. مرحله دوم هم حالا 

آقای شهردار ادامه دهند.
محمد صنعتی: در همین زمینه 
ســرمایه گذاری که مــی فرمایید 
ما هم از افکار جنابعالی اســتفاده 
صنعتی  همایون  مرحــوم  کردیم. 
زاده یک ملک در شمال دارد و یک 
ملک در ولنجک تهران. در ولنجک 
تهران تصمیم گرفته بودند یک هتل 
۵0 طبقه با پول کرمانی با سرمایه 
کرمانی بسازند. در مجمعی که در 
اسفند ماه برگزار شد من مخالفت 
کردم و گفتم چون سرمایه کرمانی 
هســت، در آن جلسه هم از آقایان 
ســوال بفرمایید من صحبت کردم 
از عملکــرد شــما و از ارقام ۵00 
میلیارد و فلان، گفتم وقتی که یک 
استاندار کرمانی زحمت می کشد 
و رقــم های میلیــاردی به کرمان 
می آورد حیف است ما کرمانی ها 
برویم 200 میلیارد تومان در تهران 
ســرمایه گذاری بکنیم و هتل ۵0 
طبقه بسازیم. در هر حال تایید شد 
که در کرمان ساخته شود. حالا اگر 
جنابعالی هم اظهار محبت بفرمایید 
و در ایــن زمینه هــم اگر تاکیدی 
بفرمایید به هر حال 200 میلیارد 
تومان پول همایــون صنعتی زاده 
الان هســت و قرار شده در کرمان 
ســرمایه گذاری شــود. آقای بنی 
اسدی راد مثل اینکه ... اگر تاکیدی 
به ایشــان بفرمایید و یا نامه ای به 

پرورشگاه نوشته شود که حتما این 
کار انجام شود، چون تصویب شده. 
اگر ســرعت عمل در این کار قرار 

بگیرد سپاسگذارم.
رزم حســینی: انشاءا... . این کار 
خوبی هســت و مــا از همین جا 
هم خلاصه یــک فراخوانی دادیم 
قبــلا که کرمانی هایــی که خارج 
از کشــور و خارج از استان هستند 
بیایند و در کرمان سرمایه گذاری 
کنند. بالاخره کرمان پتانسیل این 
را دارد که اقتصادی باشد برای آن 
هایی که سرمایه گذاری می کنند 
در اســتان کرمان. بــه هر حال ما 
هم پیگیری می کنیم. خود شــما 
هم بانی شوید و پیگیری کنید که 

انجام شود.
محمــد صنعتی: مــا در آن جا 
هســتیم و پیگیری می کنیم. اگر 

شــما هم تاکیدی بفرمایید انجام 
می شود.

رزم حســینی: من حتما این را 
انجام می دهم.

محمد صنعتــی: در ورزش هم 
جناب اســتاندار شــما یک کاری 
کردید، بــه آن جا نگذاشــتید ما 
برســیم و ناتمام ماند و من چون 
دهه نــود را می گذارنم یک مقدار 
حافظه ام پایین و بالا می شود، در 

زمینه ورزش هم شــما یک اقدام 
بسیار ارزنده ای انجام دادید جناب 
اســتاندار اینکه تولیــد کنندگان 
اســتان را موظف کردید که هیات 
های ورزشی را حمایت کنند. این 
کار بســیار با ارزشی بود که کمتر 
کسی به آن فکر می کرد. به همت 
شما به هر حال شما مثلث عمرانی 
و مثلث ورزشی را تهیه کردید، این 
حرف ها قابل گفتن هست منتهی 
چندین ساعت زمان می برد که نه 
شما وقتش را دارید با توجه به آن 
عرضی که در ابتدا خدمتتان گفتم، 
ضمنا این بحث تکــرار که گفتید 
بعضی ها می گویند تکراری هست 
من کتاب در شــان نی ســواران 
باســتانی پاریزی، همشهریمان را 
می خواندم اشاره کرده بود به سوره 
قل یا اعبدو... و بعد شرح داده بود 
که 7 یا 8 تا قل هست و به پیامبر 
بزرگ وحی رســیده کــه چندین 
نوبت اگر مسئله ای هست قل قل 
قل، یعنی بگو بگو بگو منتهی یک 
مرتبه نگو. چندین نوبت بگو تا آن 
طرف بفهمد. اگر بعــد از چندین 
اقدامی  آنوقت هر  نفهمیدند  نوبت 
که لازم اســت بکن و بعدشم لکم 
دینکم ولی الدین. جناب شــهردار 
ما یک خواهشــی کــرده بودیم از 
شما. شــما در چند نامه دستورات 
موکدی صادر فرمودید چون مسئله 

ورزش است. آقای خدادای اول من 
به عرضتان برسانم جناب استاندار 
چــون من شــاهد فعالیــت های 

شهرداری های چهار گانه هستم...
ســیف الهــی: الان پشــت در 

هستند و می شنوند.
محمد صنعتی: در هر حال این 
ها وجدانا یــک همکارهایی برای 
آقای مهندس ســیف الهی هستند 
که شــب و روز فعالیت می کنند. 
یعنی دلســوزند واقعــا. آقای پور 
اســماعیلی وقتــی اینجا صحبت 
می کنند درباره همین طرح های 
تخریب، قســم می خــورم که با 
دلســوزی حرف می زننــد. در هر 
حال شــما چند دستور داده بودید 
آقای شــهردار و آقــای خدادادی 
دســتورات شــما را کمتر از حد 
قانونی اجرا کرد. شما دستور دادید 

بعد کس دیگری هم دســتور داده 
بعد آقای خدادادی، ببخشــید این 
30 میلیون عوارض ورزشــی است 
شــما دستور بدهید ) کاغذی را به 

شهردار می دهد(
ســیف الهی: این باشد اینجا و 
بعــدش راهکار قانونــی آن را می 

گویم.
محمــد صنعتــی: مــن این را 
خدمتتان گفتم ولی آقای خدادای 

نوشتند 1۵ درصد تخفیف بدهید. 
1۵ درصد که عادی است تخفیفش 

دیگر دستور نمی خواهد.
ســیف الهی: اگر ایــن را چی 
بکنیم الان آقای فرماندار و شورای 
شهر ایراد می گیرند و نامه را برمی 
گردانند. ما یک توافقنامه ای داریم 

راجع به سالن کشتی...
محمد صنعتــی: به هر حال هر 
کاری مــی خواهید بکنیــد ما از 
موقعیت جناب اســتاندار استفاده 

کردیم.
ســیف الهی: حاج اقــا من بند 
شــش را نوشتم: استاندار محترم و 
شــهردار کرمان و حضار در جلسه 
از اصحاب رسانه، خبرنگاران، صدا 
و ســیما و همه عزیزانی که نسبت 
به اطلاع رســانی و پوشش خبری 
در سال گذشته اقدام نمودند تشکر 
و تقاضا نمودند با محور قرار دادن 
بافت تاریخی در جهت رونق آن در 

سال جاری اقدام نمایند.
رزم حسینی: یک رپورتاژ خبری 
تهیه کنند. به هر حال موثر هست. 
احتمالا این بازســازی شهر کرمان 
بــه تهران و شــهرهای همجوار ما 
رســیده بود که بیشــترین حجم 
بازدید کننده را امسال بازار کرمان 

داشت. اقای کامیاب چقدر بود؟
کامیاب: 141 هزار 

رزم حســینی: 141 هــزار نفر 

ما بازدیــد کننده از بــازار کرمان 
داشتیم.

محمد صنعتی: بله. امسال رقم 
یــک میلیون و ۵00 هــزار نفری 

داشتیم.
ســیف الهی: ) در ادامه صورت 
جلســه( هفت- مقــرر گردید در 
کارگروه موضــوع بند یک با پیش 
میلیارد  بینــی حداقــل یکصــد 
ریــال به صورت ۵0 درصد ســهم 
اســتانداری و ۵0 درصد شهرداری 
و شــورای اســلامی شــهر جهت 
بهســازی محورهای بافت تاریخی 
در بهسازی و بازسازی، کف سازی 
و دیوار سازی منظور و ایجاد بستر 
گردشگری و سرمایه گذاری بخش 
خصوصی در ســال 1394 تامین 
اعتبار و محورهای یاد شده را برای 
گردشــگران تا پایان ســال آماده 

نماینــد و کمک و همکاری میراث 
محتــرم فرهنگی در این قضیه مد 

نظر قرار گیرد.
رزم حســینی: اصلا نمی توانیم 
اجازه میــراث فرهنگی کار  بدون 

کنیم.
بدون  الهی: یعنی گفتیم  سیف 

اجازه خشتی هم جابجا نکنیم.
رزم حسینی: اجازه باید بگیریم.

ســیف الهی: من پولــش را که 

نوشــتم.۵0 درصد ۵0 درصد شد. 
خاطــر جمــع باشــید)خطاب به 
مهاجــری رئیس میراث فرهنگی(. 
خدمتتــان عــرض کنــم و مقرر 
و  ارگ  میــدان  نورپردازی  گردید 
گنجعلیخان توســط برق شــمال 
صورت گرفته و ظرف مدت ســه 
ماه اجرایی شود. در ادامه استاندار 
محتــرم و همــکاران محتــرم از 
بهســازی و بازسازی شهر در جاده 
تهران، بلوار آیت ا... صدوقی بازدید 
و جلســه ای در دفتر جناب آقای 
صنعتی برگزار شــد. ایشان یکی از 
پیشکسوتان شــهر کرمان هستند 
از زحمات و تلاش های اســتاندار 
محترم و معاونین محترم و مدیران 
محترم، شــورای اســلامی شهر و 
شــهرداری و خصوصــا از اصحاب 
رســانه قدردانی و استاندار محترم 
نیز از تلاش های جناب آقای محمد 
صنعتــی که در جهــت همکاری 
مالکین در دو طــرف جاده تهران 
نهایــت همکاری را با شــهرداری 
کرمان و شهرداران محترم مناطق 
2 و 3 شــهری به عمــل آورده اند 
تشــکر نمودند. همچنین استاندار 
محترم از اعضای محترم شــورای 
اســلامی شــهر کرمان و خصوصا 
ریاســت محترم شورا تشکر نموده 
و اعــلام فرمودنــد بــا همدلی و 
هرچه  آبادانــی  جهــت  همزبانی 

بیشتر و بهتر شهر کرمان به عنوان 
پیشانی استان در سال 1394 اقدام 
مضاعفی انجام گردد و از مردم عزیز 
شهر کرمان برای مشارکت دعوت 
به عمل آوردند. در پایان شــهردار 
کرمان از پشــتیبانی های استاندار 
محترم و معاونین محترم ایشان و 
همه مدیران و دستگاه ها قدردانی 
و گزارشــی در خصــوص اقدامات 
انجام شده در ورودی جاده تهران 
ارائه نموده و اعلام داشت اقدامات 
جاده تهران ظــرف مدت 2 ماه به 

پایان خواهد رسید.
رزم حسینی: تشــکر می کنم 
واقعا زحمت کشیدید آقای شهردار. 
من یک توضیح بدهم چون حالا دو 
ســه دقیقه وقت داریم. بحثی که 
مقام معظم رهبــری فرمودند که 
مردم کارفرمای دولتند من کوچک 

می گویم. بالاخره اگر آقای صنعتی 
نبودند این حرکتــی که در جاده 
تهران باید انجام می شد به کندی 
صورت می گرفت. چندین ســال 
طول می کشید. ما آمدیم خدمت 
ایشان و از ایشان خواهش کردیم. 
خود ایشــان معتمد محل هستند. 
کار را با مردم باید انجام دهیم. این 
نمونه ای از کارهایی است که ما می 
توانیم در جاهای دیگر مثل کرمان 

انجام دهیم اگر آن بخشی که مردم 
اعتماد کنند و به مردم واگذار کنیم 
و بدانیم واقعا مردم کارفرما هستند 
و دولــت کارگزار واقعی اســت نه 
حرفــی. آقای شــهردار خدادادی 
اگر آمدنــد، دوســتان دیگر،خود 
آقای شــهردار، رئیس شورای شهر 
به دفتر شما آمدند. یعنی به محل 
کسب شما آمدند. استاندار به محل 
کسب شما آمده. من فکر می کنم 
کمتر اتفاق افتاده در جایی. هدف 
این اســت که برادران و خواهران 
ما می خواهیــم واقعا یک بنایی را 
در اســتان کرمان بگذاریم که این 
بنا همان درفش آبادانی در استان 
کرمان باشــد. در جای جای و در 
روســتاها انشــاءا... می توانیم این 
طرح هایــی راه انــدازی خواهند 
شد که روستای توسعه یافته را راه 
اندازی کنیم توسعه به شهر بیاید و 
از شــهر برود جای دیگر. این الگو 
شود برای جاهای دیگر. این امکان 
پذیر است. رســانه نقش دارد. این 
بحثی که ما در جاهایی می کنیم 
که رسانه باید در توسعه نقش پیدا 

کند یعنی یک کارش همین است 
که شما امروز آمدید اینجا. می آیید 
اینجا و کار را می بینید با ســرمایه 
گذار با خدمتگذار و با هرکسی که 
مسئول است به چالش منطقی می 
کشانید که این کار چرا گیر دارد و 
آن کار چرا گیر ندارد. اگر راه افتاد 
تشکر کنید قدردانی کنید. همواره 
کــه نباید آدم انتقــاد کند. بعضی 
مواقع باید تشــویق بکنــد تقدیر 
بکند از خدمتگذاران که این رابطه 

اعتماد بین دولت و ملت روز به روز 
عمیق تر شــود ایــن اعتمادی که 
بوجــود بیاید این تاریخ، نگاه کنید 
روی دیوار اینجا من هر چیزی می 
بینم جز آبادانی چیز دیگری نمی 
بینم، این خیلی مهم است. از تانکر 
ســازی که مثلا هفتاد سال پیش 
ایشان شروع کرده تا به امروز الان 
هم با اشتیاق به کرمان دارد کتاب 
می نویســد، خاطرات می نویسد و 

این مهم است. شما باید به عنوان 
پیشکســوت همه را جمع بکنید. 
پیشکســوتانی  جزء  مویدی  آقای 
هســت که وجود دارند. این شهر 
خودمان است استان خودمان است 
بسازیم که انشــاءا... سرآمد استان 

های دیگر بشود.
بودید  شــما  محمــد صنعتی: 
جناب آقای اســتاندار که مردم را 

قابل اعتماد دانستید. 
رزم حسینی: آقایان این صورت 

جلسه را امضا بفرمایید لطفا.
محمد صنعتــی: قبل از آنی که 
رهبری بفرمایند شما خودتان مردم 
را آوردید. کاری که شما کردید از 
همــان روز اول خودتان بودید. من 
واقعا جلساتی که خدمت شما بودم، 
یک جلسه ای واقعا گریه کردم که 
همچین افراد خدمتگذاری ما داریم 
و بعد سالیان دراز افرادی را تحمیل 
به ما می کنند که اصلا نمی فهمند 

مسئولیت چه هست.
سیف الهی: حاج آقا مویدی می 

خواهند صحبت کنند.
صنعتی  آقــای  جناب  مویدی: 

بنده حقیر هم که ســال های سال 
در خدمــت شــما و فرزندان عزیز 
شما بودم از شما به عنوان شورای 
شــهر تقدیر و تشــکر مــی کنم. 
جناب آقای استاندار هم خودشان 
تشــریف آوردند. افتخار هم نصیب 
ما شــد که در خدمت جناب آقای 
مهندس کامران بودیم در شــورای 
شهر و هم تشــکر کنیم از جناب 
آقای استاندار. واقعا شانس آوردند 
مردم کرمان. شــبانه روز ایشان در 
حال کار کردن هستند و شورا هم 
دربســت در اختیار آقای شهردار و 
استاندار عزیز است و همکارانشان 
مهندس  فرماندار،آقــای  جنــاب 
مهاجری، کامیاب و شهردار محترم 
واقعا دســت یکایک این عزیزان را 
ما می بوسیم. برای سلامتی ایشان 

صلوات بفرستید.
رزم حسینی: چندتا از رسانه ها 

هم بیایند امضا کنند.
ســیف الهی: جناب اســتاندار 
یک شهادتی بدهم. دیشب جلسه 
شــورای شــهر بود و هر 1۵ عضو 
بودند. هم قســم شــدند اعضای 
شورای شــهر که در سال همدلی 
و همزبانی محکم پشــت سر آقای 
استاندار بایستند و هرکاری که می 
شــود از این فرصت استفاده کنیم 
با محوریــت جناب آقای مویدی و 

همه اعضای شورای شهر.
محمد صنعتــی: فرد فرد مردم 
اگــر این کار را نکنند خیانت کرده 
اند. چون جرقه امیدی امکان ندارد 
باز تکرار شود. من سال های سال 
شــاهد بودم. جناب اســتاندار من 
وجدانا تعــارف نمی کنم. همچین 
مسئله ای که این جرقه امید تکرار 
شود، غیر ممکن است. این را من با 

اطمینان کامل می گویم.

شهردار کرمان:

تلاش مسئولان استان 
امسال به بار می نشیند

کامیاب معاون استاندار:

در بافت قدیم با هدف
جلو می رویم 

بازگشایی مبل ایتالیا 
در محل جدید

کرمان- خیابان خواجو - نبش کوچه ۳۳
فروشگاه مبل ایتالیا

تلفن: ۳۲5۲۱۰۰۱

نمایندگی مبلمان تخت خوابشو ایتال ترک در کرمان 

با شرایط اقساط



کسب رتبه برتر 
کمیته ورزش و جوانان 

استان کرمان در
 آئین تجلیل از 
دست اندرکاران 
ستاد دهه فجر

در آئین تجلیل از دست اندرکاران ستاد دهه 
فجر ، کمیته ورزش و جوانان اســتان کرمان با 
کســب 9٦ امتیاز موفق به کسب عنوان کمیته 
برتر اســتان در بین کمیته های ستاد دهه فجر 
در ســال 93 گردید. در ایــن آئین که با حضور 
علیرضا رزم حســینی اســتاندار کرمان برگزار 
شــد، پس از کمیته ورزش و جوانــان ،کمیته 
فرهنگی هنری، روســتایی و عشــایری، کمیته 

کارگری، کمیتــه ارتباطات، کمیته فرهنگیان و 
دانش آموزی و کمیته مســاجد به عناوین بعدی 
دســت یافتند . در ادامه ایــن آئین علیرضا رزم 
حسینی اســتاندار کرمان با اهدا لوح سپاس از 
خدمــات محمود محمودی نیــا مدیر کل اداره 
ورزش و جوانان اســتان و مسئول کمیته ورزش 
و جوانان ســتاد دهه فجر کرمان قدردانی کرد. 
همچنین از هادی طالبی نماینده کمیته ورزش 

و جوانان ســتاد دهه فجر استان شد نیز تقدیر 
شد. در حاشــیه این آئین مهدی صدفی رئیس 
شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان کرمان 
در ســخنانی اظهار داشت: طی دهه فجر انقلاب 
اســلامی در بهمن ماه 93 حدود 3 هزار برنامه 
در استان به اجرا گذاشته شد که به لحاظ کیفی 
نیــز از مقبولیت لازم برخــوردار بودند. صدفی 
عنوان کرد: همه بخش ها، مناطق و روســتاهای 

دارای جمعیت از برنامه هــای ویژه ایام الله دهه 
فجر برخوردار بودند. مسئول شورای هماهنگی 
تبلیغات اســلامی اســتان کرمان گفت: تعمیق 
بخشیدن به برنامه ها، اســتفاده از ظرفیت های 
استان، مردمی شــدن برنامه ها، توجه به عنوان 
ســال و وحدت افزایــی و وفاق ملــی به عنوان 
اولویت های شورا و ستادهای تابعه در نظر گرفته 

شده است. 

 محمد جهانشاهی سرپرست معاونت گردشگری کرمان در گفتگو با پیام ما:

یک میلیون و پانصد هزار گردشگر نوروز در کرمان
۲۸ درصد در مدارس اقامت کردند

رضا عبادی زاده- پس از صنعت نفت و خودروســازی، 
و  درآمدزا  عنوان ســومین صنعت  به  گردشــگری 
اشتغال زا در جهان مطرح اســت. استان کرمان هم 
با داشــتن آثار دیدنی همچون ارگ بم، باغ شاهزاده، 
کویر شهداد و مکان های باستانی و تاریخی دیگر که 

کم هم نیســتند از مستعدترین منطقه ها برای جذب 
گردشگر اســت و با کمی برنامه ریزی می توان این 
صنعت را در کرمان رونق داد. تعداد مسافرانی که در 
تعطیلات نوروز به کرمان سفر می کنند و مقایسه آن 
با اســتان های همجوار می تواند دورنمایی از اوضاع 

صنعت گردشگری در کرمان را نشان دهد. برای اطلاع 
از اوضاع این صنعت مغفول در کشــور ما به ســراغ 
محمد جهانشاهی، سرپرست معاونت گردشگری اداره 
کل میراث فرهنگی،صنایع دستی و گردشگری استان 

کرمان رفتیم.
ٔ سال گذشته خبرهای جالبی از آثار 
باستانی کرمان به گوش نمی رسید. به 
هرحال اگر گردشگری به کرمان بیایید 
برای همین آثار است در حالی که سال 
پیش خانه غفاری تخریب شد، خاانه 
امینیان رو به تخریب است و ماجرای 
حمام باغ لـــله را هم دیگر همه می 
دانند. اگر وضع به همین منوال پیش 
رود دیگر گردشگری به کرمان می آید؟

باید کمی جدی تر و کارشناســانه تر این 
قضایا را دنبال کنیم و از فضای احساســی 
دور شویم. پوشش دادن مسائل بسیار خوب 
است اما این خبرهایی که شما اشاره کردید 
فقط بخشی از رویدادهای سال گذشته است 
که به بحــث ما ارتباط دارد. همین ســال 
گذشته ما چند خانه تاریخی را مرمت کردیم 
و می خواســتیم آن ها را حتی به خدمات 
برسانیم. پروژه باغ فتح آباد کرمان با کمک 
اوقاف انجام شد. در جاهایی مثل شفیع آباد 
کارهای خوبی انجام شد. مرمت گنبد جبلیه 
و یا بحث کــف بازار کرمان که از آن حالت 

فاجعه آمیز درآمد. 
ٔ شــما می گویید در کنار خبرهای 
بد، اتفاقات خوبی هم افتاده است. اما 
مشکل اینجاســت که بافت تاریخی 

کرمان ضربه های بدی خورد.
بله البته واقعیت این است که هنوز کارهای 
زیادی مانده ولی مجموعه فعالیت ها به نفع 
گردشــگری کرمان خواهد بود. نگاه ما به 
بافت تاریخی مانند مرواریدی است که روی 
آن گرد و خاک نشســته و باید این گرد را 
پاک کنیم تا نور این مروارید به کرمان بتابد. 
مطمئن باشید بخش تاریخی کرمان برای ما 
بسیار مهم است و از ارزش های شهر کرمان 

همین بافت تاریخی است.
ٔ برای بافت تاریخی کرمان در ســال 

پیش رو چه برنامه ای را دارید؟
امســال دو اقامتــگاه ســنتی را در کرمان 
راه اندازی می کنیــم و در چرخه خدمات 
خواهیم انداخت. بخشــی از نیازهای ما را 
در بخــش اقامتی برطرف مــی کند و این 
فرصــت را به علاقمندان مــی دهد که در 
این بخش ســرمایه گذاری کنند. چرا که 
این کار هم ارزش افزوده دارد و هم بازگشت 
سرمایه سریع است. این اتفاق به نفع شهر و 
گردشگری شهر است. با این کار فرصتی تازه 
به بخش تاریخی داده می شــود. در کرمان 
یک فضــای کرمانی را برای غریبه ها ایجاد 
می کنیم. همانند کاری که در اصفهان، یزد 

و کاشان شده است.
ٔ بــرای مقابله با مســائلی همچون 
مشکلات سال گذشته فکری کرده اید؟

در تلاشیم یک ســری هماهنگی هایی با 
دیگر دستگاه ها داشته باشیم تا مسائلی را 
که حول و حوش بخش تاریخی پیش می 
آید رفع کنیم. مثلا  ضوابط اماکن با بخشی 
از بافت تاریخی نمــی خواند مخصوصا در 

بحث راه اندازی فضای خدمات عمومی. این 
ضوابط برای قسمت های مدرن شهر به کار 
می آید و قابل اجراست اما بافت تاریخی از 
آنجاییکه هسته متمرکزی دارد و دستمان 
بسته است لذا از دوستان خواستیم انعطاف 
لازم را به خرج دهند تا مجوزها صادر شود. 
بافت تاریخی در نظر مردم ارزشمند است اما 
باید کاری کنیم این ارزش بیشتر به چشم 
آید. وقتی بــرای مردم ارزش بافت تاریخی 
محســوس شــود در حفظ و نگهداری آن 
همراه دولت می شوند و با مشارکت آن ها 

می توان مشکلات را رفع کرد.
ٔ یعنی مردم حافظ آثار تاریخی باشند؟ 

پس نقش دولت چه؟
در هیچ کجــای دنیا دولت به تنهایی نمی 
توانــد از میراث فرهنگــی محافظت کند. 
در اکثر کشــورهای توســعه یافته در دنیا 
هم مشــارکت مردم در حفاظت از بناهای 
تاریخی دیده شده و تجربه شده. مشارکت 
مردم هم با حرف نیست. مردم باید بیایند و 
البته درآمد هم داشته باشند و تاثیر این آثار 
را در زندگی شان حس کنند. آن وقت است 
که مردم بهترین محافظان بناهای تاریخی 
می شوند. چشم انداز گردشگری استان ما 
روشن اســت. به هرحال الان شرایطی هم 
وجود دارد که گردشــگری یکی از راه های 
توسعه اســت. همین کم کردن وابستگی 
به درآمد های نفتی باعث می شــود توجه 
بیشتری به گردشگری شود. خوشبختانه در 
کرمان هم ظرفیت زیادی وجود دارد که باید 
این ظرفیت ها را با حفظ هویت و اصالت به 
کالا تبدیل کنیم و از آن بهره برداری کنیم. 
اگر هزاران هزار اثر تاریخی هم داشته باشیم 
اما از آن بهره برداری نکنیم هیچ اتفاقی نمی 

افتد.
فاصله  گردشــگری  بحث کلان  از   ٔ
بگیریم و برسیم به نوروز امسال. کرمان 

نوروز امســال را از نظر جذب مسافر 
چگونه گذراند؟

آماری که در کشــور ما این چند سال باب 
شده است آمار ورودی به شهر است اما این 
نوع آمار را در گردشگری دنیا نداریم. شاخص 
اصلی بحث اقامت است. آماری که مهم است 
همین آمار اقامت است. گردشگر کسی است 
که حداقل 24 ساعت در یک منطقه اقامت 
کند. ما به اقامت ها توجه می کنیم. به میزان 
بازدید از جاذبه های گردشــگری توجه می 
کنیم. برخی مکان ها بلیط داشــته اند که 
برای ما بسیار مهم است. امسال در مجموع 
از نظر جذب گردشگر کشور با کاهش روبرو 
بود. برخی استان ها کاهش بیشتری داشتند 
و برخی کاهش کمتر. ما جزو دســته دوم 
بودیــم. در بحث اقامت ما با کاهشــی 10 
درصدی مواجه شدیم اما در عوض در بحث 
تورهای گردشــگری رشــد 180 درصدی 
داشتیم. مکان هایی که بلیط فروشی انجام 
می شد مثل باغ شاهزاده تقریبا میزان بازدید 

مشابه سال گذشته بود.
ٔ آمار نفری ورود گردشگران به کرمان 

چقدر بوده است؟
امســال نزدیک به 1 میلیــون و ۵00 هزار 
نفر ورودی داشــته ایم و حول و حوش 32 
درصد این تعداد در اســتان کرمان حداقل 
یک شب اقامت داشتند. کمتر از 7.٦ درصد 
از فضاهای اسکان رسمی استفاده کردند و 
حدود 28 درصد هم در فضاهای اســکان 

آموزش و پرورش اقامت داشتند.
ٔ این میزان راضی کننده است؟

با توجه به شــرایط کشــور در گردشگری 
چندان هم اوضاع بد نبود البته این را هم در 
نظر بگیرید که با افت نسبی گردشگری در 
کشور روبرو بودیم. این میزان جذب مسافر 
راضی کننده نیست و باید خیلی بیشتر کار 
کنیم. اگر اســکان ما به ٦00 هزارتا برسد 

راضی کننده است.
ٔ از نظر جذب گردشگر اوضاع کرمان 

چگونه است؟
به جز شهرهای ساحلی در جنوب و شمال 
کشــور و دو شــهر مذهبی مشهد و قم، ما 
تقریبــا باید خودمان را با شــهرهایی مثل 
اصفهان، یزد، شــیراز و خوزستان مقایسه 
کنیم. این شــهرهایی که گفتم مسافر را نه 
بــرای آب و هوا و نه بــرای دریا جذب می 
کند بلکه مســافر فقط به داشته های شهر 
نگاه می کند. ما در جذب گردشگرتقریبا در 
کنار همین استان ها هستیم. این را هم در 
نظر بگیرید با مرکز جمعیتی هم فاصله ما 

زیاد است.
ٔ اصفهان و شــیراز در بحث جذب 
مسافر از قدیم جزو استان های پیشتاز 
بوده اند. یزد در مقایســه با ما چگونه 

است؟
یزد در این چند سال خیلی کار کرده است. 
کاهش مسافران نوروزی اش بین 1۵ تا 20 
درصد بود امــا اقامت یزد در مجموع بالای 
۵00 هزارتا بود در حالی که ما زیر این تعداد 

مسافر اقامتی داشتیم.
اوضاع چگونه  ٔ در گردشگر خارجی 

است؟
الان یزد از مــا وضعیت بهتری دارد. زمانی 
بود که ما 40 هزار گردشگر خارجی داشتیم 
و یزد زیر 20 هزار تا اما الان اوضاع برعکس 

شده است.
ٔ دلیل این اتفاق چیست؟ به هر حال 
آثار باستانی ما از قبل از تاریخ بوده تا 
به امروز اما یزد آثارش بیشتر به دوران 
قاجار و پهلوی بر می گردد و یا اصفهان 
به صفویه و شــیراز به هخامنشیان و 
زندیه. چرا کرمان از استان های همجوار 

خود عقب مانده است؟
درست است. ما بیش از ۵ هزار اثر تاریخی 

شناسایی شده داریم در 11 درصد کشور. ما 
2 اثر ثبت جهانی داریم که فقط اصفهان و 
خوزستان 2 اثر دارند و بیشتر استان ها فقط 
1 اثر ثبت شــده دارند. اگر میمند هم سال 
بعد ثبت جهانی شود کاملا اوضاع ما خاص 
می شود که 3 اثر ثبت جهانی داریم. اما چند 
مشکل داریم. یکی از بزرگترین مشکلات ما 
ســال ها پیش در اثر زلزله بم بوجود آمد. 
چراکه ارگ بم مقصد بسیاری از گردشگران 
بود. با زلزله بم گردشگری کرمان با مشکلات 
زیادی مواجه شد. هرچند تغییر و تحولات 
دولت ها هم ســبب شد که چند سال قبل 
کرمان با رکود در صنعت گردشگری روبرو 
شــود. من زیاد به گذشــته نگاه نمی کنم 
اما یک سری سیاســت هایی هم که قبلا 
وجود داشت باعث شد صنعت گردشگری 
با مشکل مواجه شود. با تغییر دولت دیدیم 
که تورهای ورودی به کشور نزدیک به 200 
درصد رشد را تجربه کردند که به کرمان هم 

حتی رسید.
بهبود اوضاع گردشگری استان  راه   ٔ

چیست؟
در حال حاضر با حرکت هایی که آغاز شده 
می توان نواقص را رفع کرد اما نیاز به کمک 
همه دســتگاه ها و مردم داریــم. اداره کل 
میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
سیاست های کلی را طرح ریزی می کند اما 
در بحــث اجرایی تنها نمی تواند. در همین 
ستاد سفر اســتان 9 کمیته حضور دارند. 
حدود 70 دستگاه در گردشگری باید حضور 
داشته باشند تا اوضاع بهتر شود. حالا برخی 
بیشــتر و برخی دیگر کمتر. در شــهرهای 
اطراف هم اگر در صنعت گردشگری موفق 
بوده اند نتیجه همکاری بین دستگاه های 
مختلف بوده اســت. علاوه بر این مشارکت 
مــردم هم می تواند باعث رونق این صنعت 
شــود. خوشــبختانه علاوه بر جاذبه های 
گردشگری کرمان، مردم کرمان هم پتانسیل 
جذب گردشگر را دارند. در اکثر نظرسنجی 
هایی که از مســافران داشته ایم از نجابت 
کرمانی ها تعریف شده. گرچه انتقاداتی هم 
بوده. ما باید این حــس را در مردم بوجود 

بیاوریم که قدر شهرمان را بیشتر بدانیم. 
ٔ صحبت پایانی؟

الان گردشــگری به مبارزه با جنگ، فقر و 
نابرابری رفته و باعث نزدیک شدن فرهنگ 
هاســت. گردشــگری در خدمت فرهنگ، 
اقتصــاد و مردم یک جامعه اســت. نگاه ما 
هم به آن گردشگری ست که از دل توسعه 
پایدار بوجود آید. حاکمیت هم یک نگاه واقع 
بینانه ای به گردشگری داشته است. برخی 
ها مخالف گردشــگری در کشــور هستند 
اما فرمایشــات مقام معظم رهبری در سال 
7٦ در شــیراز باید راهگشای ما باشد و جا 
دارد توجه بیشــتری به فرمایشات ایشان 
بکنیم. چرا که گردشگری می تواند یکی از 

محورهای اصلی توسعه باشد.

آرش بیداد- از میبد به همراه همسرش 
به کرمان سفر کرده است. البته مقصد اصلی 
ســفرش بندرعباس و کیش اســت اما چند 
روزی را هــم می خواهد در کرمــان بماند. 
محمد که 24 ســال دارد به من می گوید:» 
دخترخاله همسر من در کرمان درس خوانده 
و وقتــی فهمید می خواهیم به بندر برویم به 
ما پیشــنهاد کرد سری هم به کرمان بزنیم.« 
او درباره کرمان می گوید:» دفعه اولی اســت 
که به کرمــان می آیم. فکر می کردم کرمان 
از نظر شهر ســازی بهتر از این باشد. اما در 
مجمــوع تا الان کــه دو روز از ســفرمان به 
کرمان گذشــته، خوب بــوده. بخصوص بازار 
و مجموعه گنجعلیخان که خیلی قشنگند.« 
محمــد که در هتلی در جــاده تهران اقامت 
دارد ادامه می دهد:» اوضاع هتل بد نیســت. 
البته می شد به هتلی بهتر از این هم رفت اما 
ما ترجیح دادیم بــه هتلی برویم که آنقدرها 

هم گران نباشد.
 برخورد پرســنل هتل اما خــوب بود.« او 
در پایان مــی گوید:» باید بیشــتر از این ها 
به شــهرتان برسند اما در مجموع شهر خوبی 
اســت.« از محمد جدا می شــوم و کمی در 
شهر می گردم تا شاید بتوانم با افراد بیشتری 

صحبت کنم. اکثر مســافران در نزدیکی های 
بازار و حمام گنجعلیخان هســتند و سرشان 
شلوغ اســت. بعد از چک وچانه زدن با دو نفر 
بالاخره یکی حاضر به صحبت می شود. بهمن 
34 ســاله از تهران سری به کرمان زده است. 
او که همچنان مجرد است همراه با دوستانش 
به هدف کویر گردی بــه کرمان آمده:» کویر 
کرمان را چندبــاری از تلویزیــون دیدم و با 

دوستانم تصمیم گرفتیم به کرمان بیاییم. 
شــب قرار اســت به ســمت کلوت های 
شــهداد برویم و بعد از کویر گردی از کرمان 
می رویم.« بهمن در یکی از مدارس اســکان 
دارد و می گوید:» مدرســه جای بدی نیست 
و از نظر امکانات اما تعریفی ندارد. کلاس ها 
زیاد تمیز نیستند اما سرویس های بهداشتی 
انصافا تمیز اســت.« صحبــت هایم با بهمن 
تمام می شــود به سمت زن و شوهری جوان 
می روم. فریبرز و عاطفه دو ســال است که 

باهم ازدواج کرده اند.
فریبرز بابلســری اســت اما عاطفه اصلتا 
کرمانی اســت. عاطفه می گوید:» ســه سال 
پیش هم نوروز را به کرمــان آمدیم چرا که 
استخوان هایمان در بابلسر نم می زند از بس 
که زمســتان ها باران می آید. نزدیک به دو 

ماه اســت که آفتاب را ندیدیم اما شانس ما 
عید امســال کرمان هم هوایش ابری است.« 
از فریبرز می پرســم کرمان را چگونه دیدی. 
جواب می دهد:» شــهر خوبی است و از همه 
مهتر مردم مهربانی دارد. علاوه بر این آرامش 
کرمان دوست داشتنی است.« عاطفه به میان 
صحبت های شوهرش می پرد و می گوید:» 
اما حق کرمان بیشــتر از این هاســت.بعضی 

خیابان ها نمای جالبی ندارد است.
 تبلیغ زیــادی برای مکان هــای دیدنی 
نیســت. کرمان به تنهایی یک کشــور است 
اما همه فکر می کننــد کرمان فقط کویری 
ســت. در حالیکه بعضی مناطق کرمان مثل 
شمال سرســبزند.« در آخرین روز تعطیلات 
و در پمپ بنزینی در نزدیکی خروجی شــهر 
کرمان با مردی هم صحبت می شــوم. او سه 
فرزند دارد و ســه روز از سفرش را به کرمان 
اختصاص داده. مجیــد که عجله هم دارد به 
من می گوید:» خوش گذشــت. آثار تاریخی 
کرمان را تقریبا به اتفــاق خانواده دیدیم. از 
نظر اطلاع رسانی کمی ضعیف عمل کردند.« 
مجید ادامه می دهد:» سال های پیش روز 
دوازدهم فروردین و به مناسبت روز جمهوری 
اسلامی بازدید از مکان های گردشگری رایگان 

بود و امسال هم شــنیدم همینگونه است اما 
ما که به باغ شــاهزاده کرمــان رفتیم مجبور 
شــدیم بلیط بخریم. هــم ورودی پارکینگ و 
هم ورودی باغ را کامــل پرداختیم. در حالی 
که سال گذشته به شیراز رفته بودم و در این 
روز بازدید از پاسارگاد و تخت جمشید رایگان 
بود.« مســافران نوروزی بیشتر از عدم اطلاع 
رسانی مناســب جاذبه های گردشگری شهر 

کرمان صحبت می کردند. 
یکی از مغازه داران جاده تهران که از دوم 
فروردین مغازه اش باز بــود در این باره می 
گوید:» بیشتر از 20 مسافر از من مکان های 
دیدنی و آدرس آن ها را ســوال می کردند.« 
در حالی که مســئولان اکثر ســازمان های 
مربوطه همچون شهرداری و میراث فرهنگی 
از آمادگــی کامــل برای نــوروز 94 صحبت 
مــی کنند و در صحبت هایشــان رضایت از 
عملکردشــان القا می شود، مسافران نوروزی 
اما آنطور که باید راضی نبودند. عدم رضایت 
آن ها هم به اطلاع رســانی نه چندان کامل 
از مکان هــای دیدنی کرمان برمی گشــت. 
موضوعی که از مهمترین مولفه های هر شهر 
برای جذب گردشــگر است و امیدواریم برای 

سال های بعد این مشکل رفع شود.

انتقاد شدید رئیس صنف هتل دارها از ستاد تسهیلات نوروزی 

محمدرضا بهرامی:

ستاد تسهیلات نوروزی پدر 
هتل ها را درآورد
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رضــا بهرامــی، یک هتــل و یک 
مهمانپذیر در کرمان دارد. او که رئیس 
صنف هتل دارها و رســتوران دارهای 
ما  پیام  با  شهر کرمان است در گفتگو 
به تندی از ســتاد تسهیلات نوروزی 

انتقاد می کند.
ٔ ظرفیت کل هتل ها و مهمانپذیرهای 

کرمان چقدر است؟
ظرفیــت کل هتل هــا و مهمانپذیرهای 
کرمان 2 هزار نفر و کل اســتان 4 هزار نفر 

است.
ٔ چه تعداد از ظرفیت هتل های کرمان 

در نوروز امسال پر شد؟
در هفته اول عیــد نزدیک به 70 تا 80 

درصد و هفته دوم نزدیک به 40 درصد.
ٔ این آمار با احتساب مهمانپذیرهاست؟

نــه. مهمانپذیرها تقریبا خالی بودند. اگر 
مهمانپذیرها را هم حساب کنم در مجموع 

30 درصد ظرفیت هم پر نشده.
ٔ آماری که دارید دقیق است؟ 

من که آمار دقیقی نــدارم. آمار را به ما 
نمی دهند. با ما رقیب هستند و به اتحادیه 
آمار را نمی دهند. فقط به میراث و اماکن و 

اداره اطلاعات آمار را می دهند. 
ٔ این آمار نسبت به سال های گذشته 

راضی کننده است؟
امســال اوضاع از سال های پیش خیلی 
بدتر بود. ستاد تسهیلات نوروزی پدر هتل 
ها را درآورد. البته هرســاله همین وضع را 
داریم. قبل از ســال هم در جلسه ای که با 
مسئولان  داشتیم حرف هایمان را زدیم اما 

اوضاع بدتر شد. 
ٔ حرفتان در آن جلسه چه بود؟

راهــکاری که دادیم این بود اول هتل ها 
و مهمانپذیرهــا پر شــوند و بعد مردم را به 
ســمت مدارس و دیگر محل های اســکان 
هدایت کنند. اما امســال برعکس بود. اول 
مدارس و مهمانســراهای ادارات پر شــد. 
این موضوع را به ســتاد گفتیم اما متاسفانه 

توجهی نشد.
ٔ با این وضعیت چه آینده ای در انتظار 

هتل ها و مهمانپذیرهاست؟
مطمئــن باشــید دیگر کســی میلی به 
ســرمایه گذاری ندارد. شــما ببینید بعد از 
انقلاب فقط یک هتــل پارس به هتل های 
کرمان اضافه شــده. چون صرفه اقتصادی 
ندارد کســی به هتل داری ورود نمی کند. 
در ضمن هتل آسمان قبل از انقلاب از هتل 
های خوب کرمان بود که الان خوابگاه شده. 
اوضاع خیلی خراب شــده. بعد از ایام نوروز 

باور کنید 10 درصد هتل ها هم پر نشــده. 
چرا که مهمانسرای ادارات هم برای هتل ها 

مثل رقیب عمل می کنند. 
ٔ رستوران ها امسال تعطیلات را خوب 

گذارندند؟
کلا کرمان نســبت به ســال های پیش 
رکود نســبی در بحث گردشگری را تجربه 
کرد. اما رســتوران ها چــون رقیب دولتی 
ندارند به نسبت اوضاع شــان بهتر از هتل 
ها بود. در هتل مــا رقیب دولتی داریم که 
رقابتی کاملا نابرابر است. مثلا وقتی آموزش 
و پرورش اتاقی را 10 هزار تومان می دهد با 
یخچال و تلویزیون در حالی که نه دستمزد 
خاصــی بایــد بدهد، نــه کرایــه ای. خب 
مشخص است رقابت کاملا نابرابر می شود.

ٔ خب خیلی از مســافران هم توانایی 
پرداخــت پول هتــل و مهمانپذیر را 

ندارند.
شــما ببینید در مدارس هم چند درصد 
ســاکنین با ماشــین مدل بالا بودند؟ البته 
دولت هم می خواهد به مردم فشــار نیاید 
ولــی بخش خصوصی ضرر می بیند و دیگر 

کسی حاضر به سرمایه گذاری نیست.
ٔ خب راهکار شما برای حل این مسئله 
چیست که هم مردم راضی باشند و هم 

مردم.
حداقل بایــد با هتل دارهــا تعامل می 
کردنــد که نکردنــد. کرمــان 9 هتل دارد 
و 12 مهمانپذیــر. هتــل هزار هــم که در 
حال بازســازی بود. در مجموع می شــود 
20 اقامتگاه. حــالا هفته اول برای هتل ها 
بد نبــود اما هفته دوم واقعــا ضرر کردیم. 
مهمانپذیرها که 10 درصد ظرفیت شــان 
هم پر نشد. مســتندات آن هم هست. باید 
به این مشکلات رسیدگی کنند. مگر بخش 

خصوصی نباید در این کشور پا بگیرد؟
ٔ آقای جهانشاهی، سرپرست معاونت 
گردشگری اســتان به ما گفتند از 4۰۰ 
۷.6 درصد  هزار مسافر، حدود   5۰۰ تا 
از هتــل ها و مهمانپذیرهای اســتان 
استفاده کردند. یعنی حدود ۳4 یا ۳5 

هزار نفر.
معمولا آمــاری می دهند تا خودشــان 
برونــد بالا. این آمارها نه امســال و نه هیچ 
سال دیگری واقعی نبوده. آقای جهانشاهی 
هم یک سال هســت که سرپرست معاونت 
گردشــگری شــده و آماری که داده گزاف 
اســت. فقط مهمانسرای جهانگردی و هتل 
پارس تقریبا پر بودند اما بقیه هتل ها واقعا 

ضرر کردند.

نظرخواهی:
با توجه به صحبت های رئیس صنف هتل دارهای کرمان، از مدیر برخی هتل ها پرسیدیم: 
به نسبت سالیان گذشته تعداد مسافرانی که در هتل شما اقامت کردند کم شده بود یا زیاد؟ 
ســلطانی مدیر هتل گواشیر: به نسبت سال قبل مســافر کمتری به هتل گواشیر آمد. 

اسکان آموزش و پرورش اصلی ترین دلیل اقبال کم به هتل ها بود.
سبحانی مدیر مهمانسرای کرمان) هتل جهانگردی(: نسبت به سال قبل تعداد مسافرانی 
که به هتل ما آمده بودند کم نشــده بود و تقریبا ظرفیت هتل ما تکمیل بود. چون هتل را 

تجهیز کرده بودیم و برای تعطیلات آماده بودیم.
اخوان مدیر هتل اخوان: نســبت به ســال پیش افزایش 10 تــا 1۵ درصدی در اقامت 
مسافران در هتل اخوان داشتیم. فکر می کنم وضعیت مسافران بهبود پیدا کرده بود و هتل 

را به مدرسه ترجیح دادند.
معین زاده مدیر هتل امین: نسبت به سال قبل اوضاع چندان تغییری نکرد و من ناراضی 
نیســتم ولی راضی هم نیســتم. این را هم باید در نظر بگیریم که مسافران نوروزی کرمان 

امسال حدود 13 درصد کاهش پیدا کرده بود.

مسافران نوروزی چه می گویند؟

راضی از شهر، ناراضی از اطلاع رسانی نامناسب
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با ارسال عدد 4 به شماره 50002203034 رایگان عضو باشگاه خبری پیام ما شوید
و پیام های خود را به همین شماره ارسال نمایید

در اولین نشست خبری سازمان مدیریت صنعتی کرمان عنوان شد

ماموریت اصلی سازمان، توسعه ظرفیت مدیریت کشور
سازمان  نشســت خبری  اولین 
مدیریت صنعتی کرمان در ســال 
1394 در محل این سازمان برگزار 
شد. در ابتدای این نشست مهندس 
تحسینی مدیرعامل و دکتر حسینی 
نژاد رئیس هیات مدیره ســازمان 
مدیریت صنعتــی صحبت هایی را 
درباره این سازمان خصوصی مطرح 
کردند و در انتها پاسخگوی سوالات 
دکتر حســینی  بودند.  خبرنگاران 
نژاد دارای مدرک دکترای مدیریت 
تحسینی  مهندس  و  اســتراتژیک 
دانشــجوی دکترا مدیریت کسب و 
کار می باشد. گفتنی ست سازمان 
مدیریت صنعتی از سال  89 فعالیت 
خود را در کرمان شــروع کرده و با 
محور قرار دادن آموزش، مشــاوره 
و تحقیق سعی در پرورش مدیران 
آینده صنعت کرمــان را دارد. این 
ســازمان تاکنون ۵0 دوره آموزشی 
کوتاه مدت و ٦ دوره عالی مدیریت 
اجرایی را برگزار کرده که در مجموع 
نزدیک به 1000 نفر تحت آموزش 
این سازمان در کرمان قرار گرفتند.

ماموریت اصلی ما توسعه 
ظرفیت مدیریت کشور است

رئیس هیــات مدیره ســازمان 
مدیریــت صنعتی کرمان با تبریک 
ســال نو گفت: »تشــکیل سازمان 

صنعتی به اواخر دهه ســی برمی 
گردد که کشور با چالش های توسعه 
ای و بحران های اقتصادی ناشی از 
صنعتی شــدن اقتصاد ایران روبرو 
بود.« دکتر حســینی نژاد با اشاره 
به عمر ۵0 ســاله سازمان مدیریت 
صنعتی افزود:» ســازمان مدیریت 
صنعتی در سال 1343 تشکیل شد 
که شکل تغییر یافته مرکز راهنمای 
صنایع ایران محسوب می شد.« وی 
ادامه داد:» ماموریت اصلی سازمان 
کمک به توســعه ظرفیت مدیریت 
کشور است و مشــاوره، آموزش و 
تحقیق ســه رکن اساســی محقق 
این ماموریت است. ضمن  شــدن 
اینکــه محور اصلی این ســازمان، 
مشاوره اســت که از 2 بال تحقیق 
و آموزش مدیــران هم کمک می 
گیرد.« رئیس هیات مدیره سازمان 
مدیریت صنعتی با ارائه توضیحاتی 
درباره روند شــکل گیری سازمان 
گسترش و نوسازی صنایع در دهه 
40 گفــت:» در دهه های 70 و 80 
ســازمان مجددا احیا شد و آموزش 
مدیران اقتصادی کشــور با برنامه 
 MBA های عالی آموزشــی مثل
را شــروع کــرد و در مرحلــه بعد 
توسعه جغرافیایی را پیش گرفت.« 
وی خاطرنشــان کرد:» ســازمان 

اوایل به صورت منطقه ای کشــور 
را پوشــش داد و در حال حضر در 
تمامی استان های کشور به صورت 
یکپارچه فعالیت های خود را انجام 
می دهد.« حســینی نــژاد گفت:» 
فعالیت رسمی ســازمان در کرمان 
از ســال 89 شروع شــده و تا الان 
٦ گروه در برنامه MBA شــرکت 
کردند و از پاییــز 93 دوره دکتری 
برنامه DBA را آغاز کردیم و حدود 
1۵0 نفر از مدیران ارشد بنگاه های 

اقتصــادی کرمــان در برنامه های 
ســازمان مدیریت صنعتی شرکت 
می کنند.« وی ادامه داد:» از جمله 
طرح های مهمی که ســازمان در 
کرمان انجام داده طرح تحول نظام 
اداری استان است که سال گذشته 
با همکاری استانداری کرمان صورت 
گرفت.« رئیس هیات مدیره سازمان 
مدیریت صنعتی کرمان با اشاره به 
برگزاری هفدهمین ســال انتخاب 
100 شــرکت برتر ایــران، گفت:» 

در ســال گذشته ۵00 شرکت برتر 
مشخص شد که 13 شرکت کرمانی 
در این جمع قرار گرفتند و این امر 
افتخار همشــهریان کرمانی  باعث 

است.«
دکتر حســینی نژاد خاطرنشان 
کــرد:» ســازمان مدیریت صنعتی 
معتقــد اســت در زمانــی که ما 
ادبیاتمان را به دنیا نزدیکتر کردیم 
و با اقتصاد مقاومتی کشــورمان را 
تجهیز کردیم، سرمایه گذاری های 

جدیدی در کشور اتفاق می افتد و 
هر ســرمایه گذاری نیاز به مطالعه 
داد:» ســرمایه  ادامــه  دارد.« وی 
گذار بدون مطالعه حاضر به سرمایه 
گذاری نیست و بنگاه دار هم بدون 
منابع توانایی انجــام کار را ندارد.« 
رئیس هیات مدیره سازمان مدیریت 
صنعتی کرمان با اشــاره به تشکیل 
خانه مدیران در کرمان گفت:» این 
ســازمان تلاش می کند شخصیت 
هایی را که قابل پرورش هســتند، 

بیابد که در خدمت آینده کســب و 
کار کرمان باشــند.« دکتر حسینی 
نــژاد افــزود:» خانه مدیــران یک 
باشگاه مدیریتی ست که جمعی از 
فعالان اقتصادی برای تضارب افکار و 
شناخت پتانسیل های منطقه در آن 
قرار می گیرند و ظرفیت شناسایی 
عوامل توســعه منطقه را ایجاد می 
کنند.« رئیس هیات مدیره سازمان 
مدیریت صنعتی عدم وجود محیط 
رقابتی و شــفافیت را پیش زمینه 
سوء مدیریت خواند و گفت:» چهار 
بی  پاســخگویی،  مسئولیت،  اصل 
طرفی و شفافیت اگر وجود داشته 
باشــد می توان درباره عملکرد یک 

مدیر قضاوت صحیحی بکنیم.«
صنایع معدنی به مدیرانی 

توانمند نیاز دارد
مدیرعامــل ســازمان مدیریت 
اســتان  گفت:»  کرمــان  صنعتی 
کرمان به عنوان پهناورترین استان 
کشور از نظر اقتصادی حائز اهمیت 
اســت و اخیرا حــوزه اقتصادی در 
کرمان بــه طرف صنایــع معدنی 
میل کرده اســت و سرمایه گذاری 
های زیادی شــکل گرفته است و 
این امر موجب شــده صنایع پایین 
دستی هم مورد توجه قرار گیرد. به 
همین دلیل این صنایع به مدیران 

توانمندی نیــاز دارند که بتوانند از 
همه پتانســیل های استان کرمان 
استفاده کنند.« مهندس تحسینی 
افــزود:» عمده مشــکلاتی که در 
بنگاه های اقتصادی وجود دارد به 
سه حوزه مدیریتی، منابع انسانی و 
حوزه مالی و ســرمایه مربوط است 
و ســازمان مدیریت صنعتی سعی 
دارد در بحــث آمــوزش این ســه 
حوزه وارد شــود.« وی ادامه داد:» 
اساتیدی که بحث آموزش را پیش 
می برند یا قبــلا مدیر بنگاه بودند 
و یا مشــاوران مدیران ارشد کشور 
و از اطلاعات کافــی برخوردارند.« 
مهنــدس تحســینی با اشــاره به 
عملکــرد زیر ظرفیــت بنگاه های 
اقتصادی در مسائل مالی و سرمایه، 
بانکی و مبــادلات خارجی گفت:» 
متاســفانه در سطح کلان بعضی از 
بنــگاه های ما فاقد برنامه کاری در 
چشــم اندازهــای ۵،10،1۵ و 20 
ساله هســتند که سازمان صنعتی 
ســعی دارد در این حوزه ها هم به 
مدیران آموزش بدهد.« وی تصریح 
کرد:» ســازمان خدمات مشــاوره 
ای در حــوزه های مالیاتی و تامین 
اجتماعی و حسابرسی دارد چرا که 
بخش بزرگی از مسائل و مشکلات 

کشور ما در این دو بخش است.«

)EMBA( پذیرش دوره عالي مدیریت اجرایي
به گزارش روابط عمومي ســازمان مدیریت صنعتي، مهلت ثبت نام براي پذیرش در هفتمین دوره عالي مدیریت اجرایي تا ۱5 اردیبهشت ماه ۱۳۹4 خواهد بود. دوره هاي عالي سازمان مدیریت صنعتي به پشتوانه 5۰ سال تجربه آموزش مدیران 
و بهره گیري از تخصص و تجربه اعضاء هیأت علمي آن که همگي در زمره خبرگان اجرایي و علوم مدیریت در کشــور مي باشــند ارائه مي گردد.  این دوره ها از نظر قالب و اســتانداردهاي آموزشي به عنوان دوره هاي تحصیلات تکمیلي حرفه اي  

)Master( براي مدیران شناخته شده و دانشنامه هاي آن که از سوي سازمان مدیریت صنعتي  به دانش آموختگان اعطا  مي گردد.
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صبحانه - نهار - شام
vip به همراه فضاهای پذیرایی

ر اولین فست فود آنلاین در جنوب کشو
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